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Förord 

Året startades med restriktioner på grund av covid-19 pandemin och verksamheten har därför behövts 

anpassas under året. Initialt har distanslösningar fått nyttjas till stor del, både i form av arbetssätt för 

personalen såväl som hur styrelsen sammanträtt. Sedermera har personal kommit tillbaka mer till 

arbete på plats och styrelsens ledamöter i högre grad varit på plats fysiskt under sammanträdena.  
Det är troligt att distansarbetet under året påverkat kårens verksamhet i hög grad. Samtidigt som det 

kan vara väldigt bekvämt att ha möten från sin egen kammare så blir det svårare att bilda relationer 

med människor man inte sedan tidigare har haft kontakt med. En verksamhet som Medicinska 

Föreningen, där personalchef och styrelse byts ut årligen, är sårbar för detta vilket kan ha bidragit till 

problemen med den interna kulturen som funnits under året. Även om de underliggande problemen 

var mer komplexa och i grunden bestod i mänskliga relationer kan detta ha möjliggjort en eskalering 

som annars inte hade skett. 

I slutet av 2021 mottogs en begäran om föreningsmöte av en stor grupp medlemmar i föreningen som 

yrkade för upplösning av Fullmäktige. Detta på grund av kulturen vid Fullmäktigesammanträdet då 

presidiet (ordförande och vice ordförande) för 2022 skulle väljas. Presidiet 2021 valdes om till 2022. 

Efter upplösning av Fullmäktige vid föreningsmötet i början av 2022 och sedermera nyval av 

Fullmäktige avsattes presidiet i mars 2022.  

Det åligger styrelsen att efter avslutat verksamhetsår upprätta och förelägga Fullmäktige 

verksamhetsberättelse. Arbetet leds vanligen av Föreningens Ordförande som enligt stadga ska för 

Fullmäktige vid dess sammanträde enligt 5.12.3, året efter verksamhetsåret, föredraga styrelsens 

berättelse för Föreningens verksamhet under det gångna verksamhetsåret. Då detta inte gjorts av 

ordförande och vice ordförande 2021 kan detta ha påverkat verksamhetsberättelsens innehåll. 

Föreningen har under året anställt en Verkställande Direktör, en roll som förhoppningsvis kan bidra 

med stabilitet och kontinuitet i föreningen. Vidare har ytterligare en partner från näringslivet knutits 

till föreningen och trots att år 2021 varit ett skakigt år för föreningen så finns förutsättningar för en bra 

kårverksamhet framgent. 

Föreningen har i sin helhet arbetat hårt för att ge studenter ett sammanhang under pandemin. Det är 

med stolthet styrelsen 2022 redovisar arbetet i utskott, nämnder och kårföreningar som anpassat sin 

studiesociala miljö till pandemin och genom detta fortsatt skapa sociala miljöer, om än virtuellt, genom 

MF. Även sektionerna har arbetat hårt och uppnått goda resultat inom studiebevakning för att 

framhäva studenternas åsikter i en tid med distansundervisning. 

 

 

Martin Ståhl Lovisa Hagenfeldt  Astrid Östholm 

Styrelseledamot 2021/2022 Ordförande f.o.m. mars 2022 Vice ordförande f.o.m. mars 2022 
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Medicinska Föreningens sammansättning 2021 

Styrelsen 2021 

Medicinska Föreningens styrelse har haft följande sammansättning: 

Presidium 

Ordförande Alexander Klaréus, 100 % 

Vice ordförande Andreas Henriksson 50 % 

Övriga styrelseledamöter 

Sekreterare Evelyn Olander 

Ledamöter Ann-Elise Hafvenström 

Anton Korpe 

 Mikael Yilmaz 

 Martin Ståhl 

 Filippa Widman 

 Dilara Kaya 

Övriga poster centralt 

Förvaltningsutskottets ordförande Anders Norell Bergendahl 25 % 

 

Utbildningsrådets ordförande Puck Norell, jan – mars 25 % 

 Isabela Möller, mars – dec 25 % 

 

Biträdande projektledare  

Framtidens Kårhus Emmanuel Zavalis, 50%  

 Joachim Vist, 50 % 

 

Inspektor Carl Johan Sundberg 

Talman Jens Andersson 

Vice talman  Jessica Härtell, jan – okt 

            Vakant, nov – dec  

 

Standarförare  Leif Karlsson 

Värdinna Matilda Varli 

Värd Anne Östholm jan - maj 

 Oscar Dwyer juni - dec 

 

Arkivarie Jens Andersson 

Bibliotekarie Robert Lilford jan-maj 

 Jacob Berg juni-dec 

Gravvårdare Elin Palm 
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Personal 

Anställda under 2021 

Medlemsadministratör Lisa Petersson (75%) 

Lokaladministratör  Sara Laouini (100%)  

Skattmästare  Ida Petersson (100%) 

Student- och   Nazira Hammoud Shahwan (100%) 

Doktorandsombud Åsa Samuelsson Ökmengil (100%, tjänstledig t.o.m 31 Juli,  

  egen uppsägning) 

Ninna Oom (Allmän visstid 100% 1 jan – 31 Juli, Tillsvidare 100% 

 from 1 aug) 

Paul Borenberg (Allmän visstid 100% 1 aug – 10 dec) 

Verkställande Direktör Göran Carlsson (100% fr o m 1 dec) 

Projektledare    

Framtidens Kårhus  Anna Eklöf (100%) 

 

Medicinska Föreningens medlemmar 

Antalet betalande studentmedlemmar i MF uppgick för vårterminen 2021 till 2 602 (2 707) och för 

höstterminen till 2 878 (2 614). Antalet studentmedlemmar under vårterminen minskade med 3,9 % 

(6,1 %) och antalet under höstterminen ökade med 10,1 % (minskade med 4,7 %) jämfört med 

motsvarande terminer föregående år. Medlemsantalet har sjunkit ett antal år och utmaningen blev 

större under corona-pandemin. Dock fick föreningen fler medlemmar under hösten 2021 jämfört med 

våren. Det kan bero på att en del pandemirestriktioner togs bort då och t.ex. viss studiesocial 

verksamhet återigen kunde hållas, vilket kan tänkas öka intresset att bli medlem i föreningen.  
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Medicinska Föreningens utmärkelser 2021 

Crux Parva Medicorum 

Våren 2021 

Hanna Eklund 

Simon Körösi 

Wilma Lindström 

Maya Tourkaman 

Anne Östholm 

Hösten 2021 

Ib Green-Petersen 

Ann-Elise Hafvenström 

Mirco Martino 

Parva Scintilla Medicorum 

Jan Philipp Reising 

Mäster 

Ellinor Kenne 

Crux Magna Medicorum 

Laura Andersson 

Jessica Härtell 

Carl Johan Sundberg 

Stella Suprema Medicorum 

Tredje klassen i silver med fyrfärgat band 

Jessica Härtell 

Fjärde klassen i brons med fyrfärgat band 

Puck Näsman Norell 

 

Femte klassen i brons med vitrött band 

Hans Bergström 

Barbara Bergström 

Hugo Pipping 

Inspektors hedersmedalj  

Ingen mottagare utnämndes 

Jubelordförande 

Jan Alm 
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Fullmäktige 

Två mandatperioder – 2020/21 och 2021/22 – inträffade delvis under 2021. Ny mandatperiod 

påbörjades vid Fullmäktiges konstituerande sammanträde i november. Observera att då denna 

verksamhetsberättelse inte inkommit i tid för godkännande av styrelsen är detta en sammanställning 

av protokoll skriven av presidiet 2022 och därefter godkänd av talman i fullmäktige 2021. 

Kompletterande information kan tillkomma vid ett senare tillfälle.  

Presidium  

Talman  Jens Andersson  

Vice talman  Jessica Härtell (2020/21)  

Vakant (2021/22)  

Sekreterare  Evelyn Olander  

Ledamöter och suppleanter  

Här följer vilka som var valda ledamöter och suppleanter under de aktuella mandatperioderna.  

Observera att en del personer inte satt hela mandatperioden utan det förekom att en del avgick eller 

förlorade sin plats p.g.a. bristande närvaro som inte hade anmälts i tillräckligt god tid.  Observera även 

att ledamöter och suppleanter som valdes för mandatperioden 2021/2022 ej förblev i positionerna 

under 2022 då fullmäktige upplöstes i samband med föreningsmöte 6e januari 2022.  

Ledamöter och suppleanter mandatperioden 2020/21  

Ledamöter   Suppleanter  Sektion 

Deni Rashid     BAS  

Benjamin Maier    BUS  

Timm Häneke     BUS  

Gabriele Girelli   Dina Dabaghie  DSA  

Roberto Ballerino  Yangjun Liu  DSA  

Magnus Emanuelson    Fysio  

Alexandra Holm  Rebecca Pennerud Kaustika  

Alexander Liimatainen  Ib Green-Petersen LS  

Hedieh Mohammadi  Kimia Dianat  LS  

Alexa Zamfir   Alice Sherbro  PHS  

Mikaela Thomson  Johan Helander  PsyKI 

Gabriel Algårdh  

Zusanna Bjurenfalk  

Constance Boissin  

Oscar Dwyer  

Naela Hagatulah  

Andreas Henriksson  

Matilda Kjellander  

Alexander Klaréus  

Vito Marquez  

Mirco Martino  

Sebastian Ols  

Kajsa Oltorp  

Jan Philipp Reising  

Erik Söderlund  
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Leonie Vetter  

Nils Werge  

 

Ledamöter och suppleanter mandatperioden 2021/22 

Ledamöter   Suppleanter  Sektion 

Sofia de Carvalho   BUS 

Martins Neves Pinto   BUS 

Luca Love  Marco Loreti  DSA 

Lara Sweetapple Jessica Gracias Lekander DSA 

Konstantinos Kallaitzidis Robert Wittram  PHS 

Philip Lindersten  Johan Helander  PsyKI 

Magnus Hellström Lena Alm  SSEK 

Mathias Holmberg Frank Ogiemwonyi 

Erik Söderlund  Faizal Mohamed Mahroof 

Alessandra Ljung Anders Norell Bergendahl 

Sara Klyvare  Mehmet Kalkan 

Matilda Varli  Evelyn Olander 

Zusanna Bjurenfalk Mikael Yilmaz 

Sebastian Ols  Samreen Malik 

Alexandra Jänis  James Kurdhelios 

Andreas Henriksson 

Annika Claffey 

Alexander Klaréus 

Edvin Edung 

Mirco Martino 

Zehra Nazar 

Manouk Verhoeven 

Hannaneh Yazdi 

Filippa Widman 

Casper Carlsen 

Gabriel Ahlgård 

Eric Bromming 

Victor Svedberg 

Leslie Nkwonia 

Heaven Weldeslasie 

 

 

Sammanträden  

Här följer en förteckning över de sammanträden som Fullmäktige har haft under året och de viktigare 

ärendena som avhandlades på dessa.  
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Vintersammanträdet 2021-02-24 (2020/21:3)  

• Fullmäktige valde att inrätta ett arvoderat uppdrag som kårhusmästare. 

• Fullmäktige reviderade verksamhetsplanen och fastställde denna enligt bilaga från 

ordförande 2021. 

• Fullmäktige beslutade att omvandla ett lån à 850 000 sek till aktieägartillskott hos 

Medicinska Bokhandeln. 

Bokslutssammanträdet 2021-04-28 (2020/21:4)  

• Sakrevisionsrapporten för 2019 saknades och beslutet om ansvarsfrihet för 2019 bordlades. 

• Verksamhetsberättelsen för 2020 presenterades och lades till handlingarna. 

Årsredovisningen och revisionsberättelsen var dock inte färdiga varför de ärendena 

bordlades, liksom beslutet om ansvarsfrihet.  

• Proposition om ändring av Reglemente för Biomedicinska analytikersektionen och 

doktorandsektionen bifölls.  

Majsammanträdet 2021-05-20 (2020/21:5)  

• Valnämnd valdes. Oscar Dwyer valdes till värd. Jacob Berg valdes till bibliotekarie. Jens 

Andersson valdes till arkivarie.  

• Sakrevisorernas rapport för 2020 var ej klar då årsredovisningen ej var färdigställd. Därför 

bordlades granskning av revisionsberättelsen för 2020 samt granskning av 

sakrevisionsrapport. 

• 2020 års årsredovisning var tyvärr fortfarande inte färdig varför den och revisionsberättelsen 

och beslutet om ansvarsfrihet fick bordläggas på nytt.  

• Proposition kortfristigt lån till Medicinska Bokhandeln bifölls.  

• Proposition om ändrad instruktion för val av Mäster godtogs av fullmäktige. 

2021-09-15 (2020/21:6)  

• Ordförande 2021 presenterade proposition om inrättande av ny anställning: Verkställande 

direktör. Diskussion om detta var icke enig men trots detta beslutades att införa anställningen 

och att ge styrelsen i uppdrag att anställa en VD samt redovisa det för Fullmäktige senast dec 

2021. 

2021-09-27 (2020/21:7)  

• En revisor jämte revisorssuppleant valdes till stiftelsen för Folke Sjöquist 50-årsfond och Ulla 

Lindholms stipendiefond för 2020 och 2021, Medicinska föreningens samstiftelse för studier 

för 2020 och 2021, Medicinska föreningens samstiftelse för studieresor för 2020 och 2021 

samt för J. Åkermans, B. Pernos och C.G. Bernhards stiftelse för 2020 och 2021.   

• En valberedning valdes med Isabella Möller som ordförande. 

• Årsredovisning för 2020 redovisades samt lades till handlingarna. 

• Revisionsberättelsen samt sakrevisorsrapporten för 2020 lades till handlingarna. 

• Ansvarsfrihet för de verkställande organen och för de av Fullmäktige valda förtroendevalda 

för 2020 beviljades. 

• En ny projektplan för Framtidens Kårhus fastställdes. 
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Konstituerande sammanträdet 2021-11-20, 2021-11-27, 2021-12-

05 (2021/22:1)  

• 2021-11-20 - Sedvanliga valärenden behandlades. I samband med detta valdes talman, 

auktoriserad revisor samt suppleant och sakrevisor. Behandlingen av valärendet för 

ordföranden för Medicinska Föreningen kunde inte genomföras då flertalet protester uppkom 

mot valberedningens nominering. Fullmäktige beslutades att mötet ajourneras till dess att en 

kommitté kunnat utreda anklagelser som framkommit kring konflikter och trakasserier. 

• Mötet återupptogs den 27 november men inget val av ordförande, styrelse eller vice 

ordförande gjordes vid detta sammanträde heller, dessa punkter bordlades till 5 december 

2021. Fullmäktige valde att avsätta 30 000 sek för stöd från Avonova till den interna 

utredningen.  Övriga val genomfördes i samband med detta sammanträdande.  

 

• Mötet återupptogs 2021-12-05, sakrevisorer samt Inspektor redovisade utredningen och 

representant från Avonova deltog. 

• Val av ordförande, vice ordförande och styrelseledamöter ägde rum 2021-12-05. Alexander 

Klaréus valdes till Ordförande 2022 för medicinska föreningen, Filippa Widman och Andreas 

Henriksson valdes till Vice Ordföranden på 50% vardera.  

Budgetsammanträdet 2021-12-15 (2021/22:2)  

• Fullmäktige beslutade om datum för sammanträden 2022. 

• Verksamhetsplan för 2022 fastslogs av Fullmäktige. 

• Budget för 2022 fastställdes enligt styrelsens proposition. I samband med detta beslutades 

om arvoderingssumma, arvoderingsgrader, medlemsavgifter, och anslag till utskott, 

sektioner, nämnder, råd och kårföreningar enligt budget. 

• Val av diverse centrala studentrepresentantsposter genomfördes. De poster som lämnades 

vakanta delegerades i största möjliga mån till styrelsen. 

• Ordning för hur vice ordföranden ska inträda i ordförandes ställe vid förfall fastslogs av 

Fullmäktige enligt önskemål från valda vice ordföranden för 2022.  
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Styrelsen 

Styrelsen 2021 

Ordförande  Alexander Klaréus 

Vice ordförande  Andreas Henriksson 

Sekreterare  Evelyn Olander 

Ledamöter  Ann-Elise Hafvenström 

Anton Korpe 

Mikael Yilmaz 

Martin Ståhl 

Filippa Widman 

Dilara Kaya 

 

 

Styrelsen bestod under året av 9 medlemmar inklusive presidiets 2 medlemmar. Evelyn Olander och 

Ann-Elise Hafvenström var även med i styrelsen för verksamhetsåret 2020. Styrelsens arbete under 

året följde inte föregående års arbetssätt där mindre arbetsgrupper inom styrelsen nyttjades. 

Kontaktpersoner inom styrelsen till sektioner och föreningar inom kåren centrerades till ett fåtal 

styrelsemedlemmar. Styrelsen har under året jobbat med korta effektiva möten. Styrelsen har under 

året sammanträtt 27 gånger. 

Covid-19-pandemin 

 

Covid-19-pandemin lamslog föreningen under första halvan av verksamhetsåret då inga större 

evenemang kunde hållas på plats. Personalen jobbade också till stor del på distans år 2021. Under 

hösten förändrades situationen och event kunde hållas på plats. Styrelsen har ofta sammanträtt på 

distans under året, även hybrid möten har nyttjats. Inom föreningen är upplevelsen att 

sammanhållningen mellan personal och styrelse, inklusive presidium, har lidit av distansarbete och att 

det hade gynnat föreningen om personal och styrelse haft en närmre relation. 

 

”Mind & Body - Building resiliance” har varit ett projekt som drivits under året för att gynna såväl fysisk 

som psykisk hälsa hos studenter. Bland annat har ett projekt tillsammans med Oura, ett hälsotekniskt 

företag som utvecklar ringar som mäter biometriska data, genomförts vilket dessutom gynnat 

föreningen ekonomiskt. 

Studiebevakning 

Studentinflytande är och förblir MF:s mest centrala åtagande och ansvarsområde. MF finns 

representerat såväl på central nivå som på institutionsnivå och programnivå vid KI och detta omfattar 

studentinflytande över alla de utbildningar som MF representerar på grund-, avancerad och 

forskarnivå. 

Studentrepresentationen har under 2021 skett dels genom presidiets återkommande samrådsmöten 

med KI:s rektor, prorektor, universitetsdirektör, vicerektorer och andra centrala nyckelpersoner, dels 

via sektionernas kontakt med programmen, dels via tillsatta studentrepresentanter i specifika organ på 

alla nivåer inom KI. 

MF har haft representanter i bland annat följande organ inom KI: Konsistoriet, Rektors beslutsmöten, 

Fakultetsnämnden, Kommittén för utbildning, Kommittén för forskarutbildning och många fler 

grupperingar både centralt och på programnivå. 
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Inom MF har kommunikationen kring studentinflytandet stärkts bland annat genom ökad aktivitet i 

Utbildningsrådet, där erfarenhetsutbyte mellan sektioner och studentrepresentanter möjliggjorts. Ett 

hårt arbete har lagts ner för att tillsätta så många studentrepresentantposter som möjligt. Posten 

Utbildningsrådets ordförande fortsatte att arvoderas på 25 % för att arbeta med koordinering av 

studentrepresentanter och beredning inför val av dessa. 

MF delar varje år ut ett pris, Mäster, för en lärare eller grupp av lärare som utmärkt sig genom att driva 

utbildning på ett personligt och engagerat vis eller genomfört varaktiga förbättringar för utbildningen. 

År 2021 delades Mäster ut till Ellinor Kenne, som är kursansvarig för fysiologikursen på 

läkarprogrammet, biträdande programdirektor för läkarprogrammet termin 1-4 samt studierektor för 

fysiologi. Hon fick utmärkelsen för sitt arbete med det nya läkarprogrammet och för sitt engagemang 

för studenterna. 

Våra campus 

Solna – Kårhuset och Framtidens Kårhus 

Renoveringar av övervåningen i kårhuset har skett under året. I klubbvåningen revs det befintliga 

golvet ut, baren och väggen till biblioteket revs ut. Nytt golv och bar byggdes. Spegelsalen tömdes på 

bråte och möblerades. Mer om förändringar i kårhuset går att läsa i verksamhetsberättelsen för FU. 

Framtidens Kårhus, FKH 

Framtidens Kårhus-projektet startade under 2014 och har framför allt beretts och drivits av 

Medicinska Föreningens Kårhusstiftelse (KHS). Målet med projektet är att samla in medel till, och 

genomföra en större renovering av Kårhuset i Solna. Presidiet har genom KHS deltagit i den direkta 

styrningen av projektet. Styrelsen beslutade att arvodera två biträdande projektledare för att hjälpa 

projektledaren i sitt arbete.  

Ytterligare insamling av medel för renoveringen har genomförts under året och projektet är på god väg 

framåt. 

Mer om Framtidens Kårhus finns att läsa i KHS årsredovisning. 

Flemingsberg – Kårridoren 

Tidigare styrelser har lagt ner ett hårt arbete för att öka tillgängligheten till MF:s lokaler på Campus 

Flemingsberg och Föreningen fick under 2020 nya, bättre och större lokaler på Alfred Nobels allé 8, 

plan 5; kallade Kårridoren. De sektioner för utbildningar som främst huserar i Flemingsberg finns i de 

lokalerna. Flera evenemang kunde inte hållas på grund av pandemin, men ett invigningsevenemang 

hölls under 2021 av sektionerna som är baserade i Flemingsberg. 

Organisation 

Personalen på MF byter i regel personalchef årligen. Under 2021 beslutade Fullmäktige om inrättande 

av tjänsten Verkställande Direktör. Göran Carlsson påbörjade sitt arbete som Verkställande Direktör 

den 1a december. Då han innehar rollen som personalchef är förhoppningen att detta ska bidra med 

kontinuitet under byte av presidium. 

Under året har även kårföreningar Flix och Corpus Karrolina slagits ihop till en gemensam kårförening 

under föreningsnamnet MF Spex. 
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Identitet, gemenskap och samarbete 

Att berika studentlivet och sammansluta studenterna vid KI utgör en viktig del av MF:s 

kärnverksamhet. Detta sker genom bland annat mottagning av nya studenter, idrottsaktiviteter, fester, 

arbetslivsexponering och kulturell underhållning. Under 2021 har verksamheten fortsatt ställts inför 

stora utmaningar. En del evenemang och aktiviteter har digitaliserats eller genomförts i mindre skala 

medan många aktiviteter tvingats ställas in. Landskampen med Thorax från Finland blev tyvärr inte av 

under hösten men kan förhoppningsvis genomföras under hösten 2022. 

Kåren fick under året sin andra kårpartner, ett formaliserat samarbete med Elekta. Förhoppningsvis 

kan kommande verksamhetsår tillse ytterligare tillskott inom partnerskapsprogrammet samt värna om 

de två existerande partnerskapen. Detta för att partnerskapsprogrammet ska ge mervärde för våra 

medlemmar och för att det ekonomiska tillskott som det innebär ger möjligheter att satsa inom andra 

områden inom kåren. 
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Utskott 

Utskotten arbetar som Styrelsens förlängda arm inom specifika verksamhetsområden som finns 

beskrivet i MF:s stadgar och utskottens respektive reglementen.  

Medicinska Föreningens utskott 2021: 

• Förvaltningsutskottet  

• Global Friends 

• Idrottsutskottet 

• International Committee 

• Kommunikationsutskottet 

• Kulturutskottet 

• Mottagningsutskottet 

• Näringslivsutskottet 

• Programutskottet 

• Utskottet Students’ Nobel NightCap 

 

Utskottet Students’ Nobel NightCap har endast aktivitet under de år Medicinska Föreningen anordnar 

Students’ Nobel NightCap. Ingen verksamhet bedrevs därför under 2020 och således avges ingen 

verksamhetsberättelse för utskottet.  
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Förvaltningsutskottet, FU 

Medlemmar 2021 

Ordförande  Anders Norell Bergendahl 

Vice ordförande  Jessica Härtell 

Sekreterare  Puck Norell 

Kårhusintendent Anders Wikberg   

Sportstuguchef  Fredrik Gröntoft 

Datordirektör  Andreas Henriksson 

Personalchef  Alexander Klaréus 

Biträdande Personalchef Andreas Henriksson  

Ledamot  Jens Andersson 

Ledamot  Leif Karlsson 

Ledamot  Josefine Andersson 

Ledamot  Sebastian Ols 

Ledamot  Erik Söderlund 

Ledamot  Anders Wikberg 

Undergrupper och befattningshavare 

Arkivarie  Jens Andersson 

Bibliotekarie  Robert Lilford (till sista juni) 

  Jakob Berg (från första juli) 

Gravvårdare  Elin Palm 

Spritchef   

Datornämnden 

Datordirektör  Andreas Henriksson 

Medlem  Joachim Vist 

  Yi-Hua Zhang 

Kårhusintendenturen 

Kårhusintendent Anders Wikberg 

Flemingsbergsintendent Josefine Andersson 

Kårhustomtar  Erik Söderlund 

  Leif Karlsson 

Ljud- och ljusgruppen 

Ljud- och ljuschef  

Sportstugunämnden  

Sportstuguchef   Fredrik Gröntoft 

Vice sportstuguchef Daniel Holl 

Fogdar  Jens Andersson   

Rebecca De Sousa 

 Andreas Heiding 

Anders Wikberg 

 

Förvaltningsutskottets (FU) verksamhet sträcker sig över allt som har med administrering och 

förvaltning av föreningen att göra. Detta innefattar ekonomi, personal, medlemskap, Kårhuset och 

övriga kårlokaler, Solvik, inventarier och varulager samt informationshantering och IT. Under 2021 

hade Förvaltningsutskottet 23 protokollförda möten.  
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Ekonomi 

Utbildning av ekonomiansvariga 

Förvaltningsutskottets ordförande tillsammans med skattmästaren har under året haft löpande 

kontakt med ordförande och ekonomiansvariga inom varje sektion, utskott, nämnd samt kårföreningar 

gällande MF:s ekonomiska göranden. Budgeten för 2021 sattes med pandemin i åtanke och fokus har 

varit att följa budgeten.  

Budget 

Budgetarbetet inför 2022 gjordes under hösten 2021 av utskottet med assistans av skattmästaren. 

Äskanden inkom från de flesta kårorgan och kårföreningar och så stor hänsyn som möjligt togs till 

dessa. 

Nytt för i år var att sektionerna i förväg fick ett maximalt belopp baserat på medlemsantal, 

anslutningsgrad och antal helårsstudenter som sektionen representerade. Förutsatt att äskan inte 

innebar ett större underskott än det uträknade beloppet blev respektive sektions äskan också 

budgetförslag. I de fall där sektioner äskade mer än 5 000 kr mindre underskott än det uträknade 

beloppet budgeterades differensen som verksamhetsstöd till den sektionen vilket är möjligt att äska 

om under året. 

Bidrag 

Föreningen erhöll en hyresrabatt på 1 305 000 kr för restauranglokalerna av vår hyresvärd Medicinska 

Föreningens kårhusstiftelse. Stiftelsen erhöll covid-19-bidrag för en del av den beviljade hyresrabatten 

för att hyresrabatten hade lämnats till ett restaurangföretag. 

Personal 

Anställda under 2021 

Medlemsadministratör Lisa Petersson (75%) 

Lokaladministratör  Sara Laouini (100%)  

Skattmästare  Ida Petersson (100%) 

Student- och   Nazira Hammoud Shahwan (100%) 

Doktorandsombudsmän Åsa Samuelsson Ökmengil (100%, tjänstledig t.o.m 31 juli,  

  egen uppsägning) 

Ninna Oom (Allmän visstid 100% 1 jan – 31 juli, Tills vidare 100% 

  from 1 aug, 

Paul Borenberg (Allmän visstid 100% 1 aug – 10 dec) 

Verkställande Direktör Göran Carlsson (100% fr o m 1 dec) 

Projektledare    

Framtidens Kårhus  Anna Eklöf (100%) 

Verkställande direktör 

Det har inom föreningen under flera år diskuterats om föreningen ska ha en chefstjänsteman. 

Fullmäktige beslutade under året att en sådan skulle anställas med titeln verkställande direktör. 

Rekryteringsprocessen skedde under hösten i samverkan mellan Styrelsen, Förvaltningsutskottet och 
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personalen. Göran Carlsson anställdes som verkställande direktör och tillträdde till tjänsten den 1 

december. 

Samverkan 

Samverkan har under året skett i enlighet med samverkansavtalet fastställt av arbetsmarknadens 

parter, efter diskussion i samverkan med arbetsgruppen. Samverkansmöten har genomförts varannan 

vecka. Arbetsgruppen har under året valt ett skyddsombud, som representerat de anställda i 

arbetsmiljö- och skyddsfrågor. 

Arbetsbeskrivningar 

Arbetsbeskrivningarna för flertalet av kårens anställningar har uppdaterats under året. 

Arbetsmiljö 

I samråd med personalens representant påbörjades återkommande undersökningar av den 

psykosociala arbetsmiljön vid föreningen. Regelbundna och återkommande samverkansmöten 

genomfördes, för uppföljning och åtgärd. Särskilda rutiner vid möten mellan ombudsmän och 

studenter infördes, för att minska risken för våld och hot. Samarbetsövningar med inriktning team-

arbete genomfördes under en personaldag. Särskild vikt lades också vid att förbättra IT-arbetsmiljön, 

vilket innebar inköp av nya datorer och telefoner till hela eller delar av personalgruppen. 

Lönepolitik 

Lönerevision genomfördes i enlighet med kollektivavtalet, utifrån föreningens lönepolicy.   

Medlemskap och medlemsservice  

Medlemsadministration 

I juni 2021 byttes medlemsadministrationssystem från Agera medlem till Mecenats system Unicore. 

Agera medlem har tyvärr inte utvecklats i takt med de krav som ställs på detta (av både föreningen och 

medlemmar) utan allt som behöver ändras och förbättras kostar pengar för oss. Unicore är gratis för 

oss (vi betalar för medlemmarnas betalningar) och Mecenat gör kontinuerligt förbättringar av 

systemet, delvis utifrån studentkårernas önskemål. Vi kan dock inte få det helt som vi vill ha det 

eftersom det ska passa alla studentkårer som använder det. Sammantaget passar det dock MF:s behov 

bra och det blir betydligt billigare för MF jämfört med föregående system. 

Kårexpeditionerna  

Öppettiderna i kårexpeditionerna varierade under året beroende på pandemirestriktioner. I augusti 

återöppnade de för fysiska besök. I november beslutades att inte hålla några regelbundna öppettider i 

Flemingsberg p.g.a. svårigheten att upprätthålla god arbetsmiljö och även att det inte tycktes finnas 

något behov.  

Profilprodukter 

Inga nya profilprodukter köptes in under 2021 då det fanns gott om sådana på lager. Bland annat går 

det att köpa mjukisbyxor, collegetröjor, tygpåsar och termosmuggar med föreningens logotyp. 
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Kårhuset och kårlokaler 

Kårhusintendenturen 

Ett flertal projekt genomfördes och påbörjades i Kårhuset. Spegelsalen tömdes på bråte och möblerades 

vilket förbättrade möjligheten till användning. I Utskottsvåningen tömdes smårummen som belamrats 

med bråte och hela utrymmet målades om. I Klubbvåningen revs det befintliga golvet ut, baren och 

väggen till Bibiloteket revs. Nytt parkettgolv lades inom ramen för FKH, en ny bar byggdes, lokalen 

målades om och bygge av nya platsbyggda bokhyllor påbörjades. En ny måttbeställd spiselkrans 

installerades även vid öppna spisen. På Uteplatsen gjordes rensning av ogräs. 

Den nya posten Kårhusmästare instiftades med 25% arvodering. Tanken var att Kårhusmästaren skulle 

kunna sköta enklare skötsel- och reparationsjobb i Kårhuset. Behovet av sådana insatser var stort då 

MF inte haft någon vaktmästare anställd på flera år. 

Brandskydd 

En del upplysta nödutrymningsskyltar reparerades och fick batterier. Kårhusets brandlarmanläggning 

har många brister som påpekades i den årliga kontrollen. Ett arbete med att antingen rätta till alla fel 

eller byta ut hela anläggningen har fortsatts. 

Radonmätning 

Den orienterande radonmätningen i kårhuset avslutades. Radonnivåerna på alla mätpunkter låg på 

godkända nivåer. 

Kemikalier 

En kemikalieinventering har gjorts i kårhuset och alla relevanta kemikalier har förtecknats i 

föreningens kemikalieförteckning och säkerhetsdatablad har samlats in. Framöver behövs rutiner för 

att nyintroducerade kemikalier skrivs in i kemikalieförteckningen och att säkerhetsdatablad anskaffas 

och sparas. 

Bokning av lokaler och utrustning 

I början av året utvecklade lokaladministratören ett system för bokning av mötesrum och utrustning 

genom Outlook, då det tidigare systemet YourBlock avvecklades. 

Förhyrningsverksamheten 

Förhyrningsverksamheten sköttes under året av Sara Laouini, samt vid sjukfrånvaro av Alexander 

Klaréus. Stora behov av att förenkla och effektivisera arbetet kring förhyrningar identifierades under 

förra året men inga större ändringar skedde. Väldigt få förhyrningar i Kårhuset skedde under stor del 

av året pga pandemirestriktioner, så tillfälle fanns att förbereda och effektivisera inför förhyrningsstart. 

Dock togs inte detta tillfälle i akt, till stor del p.g.a. stor sjukfrånvaro. 

Husansvariga (HA) 

Inga utbildningstillfällen för husansvariga genomfördes under året. 
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Långfristiga förhyrningar 

Under 2020 avslutades ärendet med före detta hyresgästen Yanying Kommanditbolag (YK). Det ansågs 

inte aktuellt med nya hyresgäster under 2021. 

Korridoren 

Våra lokaler på KI campus Flemingsberg – Korridoren – har börjat användas. En mindre fixardag 

genomfördes där för att ställa lokalerna i ordning. 

Solvik 

Skötsel och drift av MF:s sportstuga Solvik, som ligger på Värmdö strax utanför Stockholm, sköts av 

Sportstugunämnden. 

Förhyrnings- och syningsverksamheten 

Covid-19-pandemin med de påföljande restriktionerna som varierade under året påverkade 

förhyrningsverksamheten i viss mån fortsatt uthyrningen av Solvik. 

En engelsk version av mallkontraktet för förhyrningar av Solvik togs fram. 

Systemet för syningar efter förhyrningar har fortsatt på samma sätt som föregående år. 

Egenkontroll av verksamheten 

Sportstugunämnden bedriver regelbundet egenkontroll av verksamheten. Egenkontrollen omfattar 

bl.a. systematiskt brandskyddsarbete, vattenkontroll, systematiskt arbetsmiljöarbete, kontroll av 

avloppsanläggningen, kontroll av livsmedelshygien, kontroll av ohyra och skadedjur och kontroll av 

avfall. Egenkontrollen utförs ofta i samband med syningar av efter förhyrningar. 

Tillsyn 

I november genomförde Värmdö kommun, Bygg och miljöavdelningen, ett inspektionsbesök inom 

ramen för sin tillsyn av tillfälliga boenden. Kommunen gjorde inga anmärkningar av betydelse. 

Reparationer och skötsel  

Det gjordes flertalet arbeten på Solvik under året, både av engagerade medlemmar och anlitade företag. 

• Gårdsplanen vid storstugan och delvis grusvägen runt storstugan har fyllts på med nytt 
singel. 

• Nya badstegar i stål har installerats på flytbryggorna. 

Vägrenovering 

Solviks grusväg renoverades under året då den hade fått djupa hjulspår och gropar i sig och vattnet inte 

rann av bra. Innan dess hade den renoverats 2012. 

Fixartillställningar 

Under året hölls en sommarfixarvecka sista veckan i augusti och en höstfixardag 23-24 oktober. 
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Nya sovlängan 

Bygget av den nya sovlängan har tyvärr inte kunnat komma i gång detta år. En del utredningsarbete 

har bedrivits men tyvärr har projektet inte kommit så mycket längre framåt.  

Informationshantering och IT 

Arkivet och dokumenthantering 

Det mesta av arkivet har tidigare ordnats, förtecknats och flyttats till KI:s arkivlokaler. En del äldre 

handlingar som inte har ordnats och förtecknats tidigare arbetades det med under året och 

förhoppningsvis ska de kunna föras till KI:s arkivlokaler snart. De handlingar som finns i KI:s arkiv 

kan beställas fram av KI:s arkivarie efter godkännande av MF:s arkivarie. 

Molnlagring i MS Office 365 

Under föregående år övergick hela föreningen mer och mer till att kommunicera via Microsoft Teams. 

Under året har arbetet med att få alla delar av kåren att använda Teams för sitt arbete fortsatt. En del 

kårorgan och förtroendevalda verkar tyvärr fortfarande använda andra lösningar för molnlagring vilket 

försvårar arkivering och vid byte av förtroendevalda. 

GDPR 

Medlemsadministratören uppdaterade och översatte informationen till registrerade för att bättre 

uppfylla skyldigheterna i EU:s dataskyddsförordning (GDPR). Diskussioner med FU och personal 

fördes hur medlemmars information bäst ska förvaltas och säkerhet bevaras.  

Mobiltelefoner till personalen 

Nya mobiltelefoner anskaffades till de anställda. 

Gravvård 

P.g.a. sjukdom flyttades fackeltåget från Alla själars dag en vecka framåt. Det genomfördes då som 

vanligt ett fackeltåg till grafplatsen samt till prosektor Westermarks, Henrik Lagervalls och Carl Tullus 

gravar med kransnedläggning, ljuständning och kaffe. 

Övrigt 

Försäkringar 

En genomgång av föreningens försäkringar och kartläggning av försäkringsskyddet gjordes. Detta 

ledde till att vissa luckor i försäkringsskyddet identifierades och utskottet beslutade om att teckna en 

krisförsäkring och en rån- och överfallsförsäkring. 

Konst 

Stephan Rössners inspektorsporträtt har tidigare blivit skadat. Det ersattes till slut under året. 

 

Skrivet av Anders Norell Bergendahl, Jens Andersson och Alexander Klaréus 
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Global Friends 

Medlemmar 2021 

Ordförande  Sabina Monge-Navarro Otero (Jan-Sep), Tea Genberg (Sep-Dec) 

Vice ordförande  Alesandra Marica (Jan-Sep), Rosa Radmann (Sep-Dec) 

Sekreterare  Arooj Arfan (Jan-Sep), Adrián Sánchez Ibáñez (Sep-Dec) 

Kassör  Ida Eriksson (Jan-Sep), Thérèse Wellander (Sep-Dec) 

PR Manager  Ola Elwertowska  

Student Coordinators Tea Genberg (Jan-Sep), Alexandra Backlund (Sep-Dec) 

  Konstantin Korshumov  

Event managers  Maria-Nefeli Christakopoulou (Jan-Sep), Misha Amini (Sep-Dec)  

  Persa Xyderou   

  Vevona Fernandes (Jan-Sep), Alexander Sun Zhang (Sep-Dec)  

  Maya Bakarat (Jan-Sep), Maria Gomez (Sep-Dec) 

 

Syftet med Global Friends (GF) är att välkomna internationella studenter till KI samt att främja 

relationer mellan svenska och internationella studenter.  

Under året 2021 har GF anordnat färre aktiviteter på plats än önskat på grund av pandemin. I stället 

organiserades flera online-evenemang.  

Mottagning av utbytes- och internationella studenter 

Mottagningen av utbytes- och internationella studenter Vt-21 och Ht-21 hölls huvudsakligen via zoom. 

The Reception event  

Vårt mottagningsevenemang börjar vanligtvis med en rundtur av Solna campuset. Därefter erbjuder vi 

olika aktiviteter på MF såsom mingel och spel och mat serveras. Under Vt-21 och Ht-21 har vi dock ej 

kunnat anordna eventet på plats och arrangerade i stället två zoom-evenemang. En videorundtur av 

campus Solna visades, studenterna fick ställa sina frågor till styrelsemedlemmarna och en rad olika 

spel hade förberetts.  

Gamla Stan och Stockholm tours 

Våra rundturer i Gamla Stan och Stockholm är vanligtvis populära evenemang bland nya studenter på 

KI och uppskattas mycket. Under dessa evenemang upptäcker studenterna olika delar av staden där de 

kommer tillbringa de kommande månader/år och får inblick om dess historia med hjälp av våra guider 

som vanligtvis är svenska KI studenter.  

Vt-21 hölls det inga rundturer genom Stockholm och Gamla Stan pga. covid-19 pandemin. 

Ht-21 hölls både Gamla Stan och Stockholm rundturerna i små grupper för att undvika smittspridning.  

Buddy-systemet 

Buddy-systemet innebär att en KI-student paras ihop med en ny internationell student. Studenternas 

KI-buddy är en av deras första kontaktpersoner vid KI och är den perfekta personen att ställa alla sina 
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frågor till. Tillsammans ska de hitta på aktiviteter och träffas minst tre gånger under tiden de är 

buddies.  

Under både Vt-21 och Ht-21 parades ihop ca. 88 nya internationella studenter med KI studenter. Det 

organiserades också flera så kallade ”buddy-event”, dvs evenemang där målet är att buddies ska träffas 

och umgås, på zoom. Dessa uppskattades mycket av studenterna. 

Sociala aktiviteter 

GF:s mål är att anordna evenemang som uppskattas av både svenska och internationella studenter. Få 

evenemang har tyvärr kunnat organiseras på plats pga. pandemin. 

Coffee hour 

Varje torsdag ger GF möjligheten till olika utskott, föreningar, sektioner, etc. att hålla i en gratis fika 

som är öppen till alla studenter för att främja deras arbete.  

Under Vt-21 och Ht-21 organiserades ett fåtal Coffee hour på plats pga. pandemin. Online-versioner 

anordnades enstaka gånger vid förfrågan av vissa MF-kårorgan.  

Cooking@KI 

Syftet med Cooking@KI är att bjuda på tillfällen där svenska och internationella studenter kan laga 

goda maträtter från olika länder, upptäcka kulturen som maten är associerad med och njuta av ett gott 

sällskap. Inför varje tillfälle hittar vi en student som kan lära ut till de andra studenterna att laga mat 

från hens hemland. 

Under Vt-21 och Ht-21 hölls Cooking@KI två gånger online. 

Andra aktiviteter 

Andra aktiviteter såsom ”hikes” (vandringar), middagar, kryssningar och filmkvällar har inte kunnat 

organiseras pga. covid-19 pandemin. 

Samarbeten 

Under året 2021 har GF försökt utöka dess samarbete med studentorganisationer utanför MF. En 

rundtur till Uppsala som skulle arrangeras tillsammans med en studentkommitté från Uppsala 

universitet fick tyvärr ställas in pga. pandemin. 
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Idrottsutskottet, IdrU 

Medlemmar 2021 

 

Ordförande                   Marlene Rietz 

Vice ordförande           Fredrik Ericsson 

Sekreterare Ellen Hedberg  

Ledamot Grim Olivecrona 

 Jaanus Lekko 

 Alexander Stavrev 

 Katerina Gkioni 

 Elin Sjuls 

 Ellinor Hallin 

 Aida Rohi 

 Mathias Holmberg 

 Robert Thiesmeier 

 Johanna Ly 

 

   

Aktiviteter under året 

Även om 2021 var begränsat av restriktioner och förändrade möjligheter, har idrottsutskottet jobbat 

hårt med att bibehålla främjad hälsa och fysisk aktivitet på studentföreningen. Vi har förverkligat de 

flesta mål nämnda i vår årliga plan och har även överträffat antalet evenemang vi hade planerat att 

ha.  

Våra två idrottsdagar under våren och hösten kan inte ha varit mer olika än de blev. I februari hade 

vi inte möjligheten att samla MF-medlemmar tillsammans för att träna men vi planerade en full dag 

av onlineaktiviteter. Detta inkluderade en presentation om idrottsmedicin som hölls I av den 

nationellt erkända podcast-makaren Jacob Gudiol där ca 200 studenter deltog. Under hösten hade 

vi turen att kunna hålla idrottsdagen på plats. Vi planerade ett stort evenemang i MF:s aula och 

använde kårhuset för att hålla aktiviteter som yoga, löpning, skateboarding och salsa. Vidare 

användes det här året för att komma i kontakt med fler sponsorer och upprätthålla en stabil relation 

med företagen flowlife, barebells, GetRaw, UpforSports och Redbull.  

Olyckligtvis fans inte möjligheten att ha en surfresa eller skidresa på grund av Covid-19-pandemin, 

men vi har arbetat med möjligheten att kunna ha en nationell skidresa i framtiden samt att öka 

antalet platser på surfresan under sommaren.  

Utöver att fortsätta med vår löparklubb utomhus kunde vi äntligen återinföra aktiviteter veckovis till 

schemat i oktober. Genom att organisera 13 evenemang varje vecka har vi kunnat stödja nya 

studenter på Medicinska Föreningen i att hitta nya vänner och skapa nya band. Utöver detta har vi 

varit mycket närvarande under både vinter och höstintroveckorna, genom organisering av flertalet 

evenemang så som tennisturnering, quizkväll och välkommstvolleyboll, för att inspirera nya 

studenter att bli aktiva i studentföreningen och öka räckvidden för Idrottsutkottet MF.  

Sedan maj 2021 har Idrottsutskottet MF varit en ledande part i Mind & Body – initiativet och 

samarbetat med Oura Ring. Utöver att stödja MF i arbetet med ett stort företag, har idrottsutskottet 

hjälpt studenter bygga uthållighet genom att bli fysiskt aktiva och omfamna hälsa. Vidare, för att 

sprida medvetenhet mot sexuellt våld från professionella inom idrottsmedicin har medlemmar av 

styrelsen 2021 blivit en del av arbetsgruppen ”at the heart och Gold” som kommer organisera en 

paneldiskussion och filmvisning 2a mars 2022.  
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International Committee 

Medlemmar 2021 

Ordförande  Julie Ahlqvist 

Vice Ordförande  Christina Tsagkogianni  

Sekreterare  Nicos Tagaras/Priyanka Boga  

Kassör  Priyanka Boga 

Aktiva medlemmar Anna Björk  

  Nikoleta Tziuofa 

  Mina Ritovska  

  Eduardo Ugaz Ynguil  

  Andreas Metousis 

  Ella Blomberg 

  Nigin Jamizadeh 

  Naela Hagatulah 

 

Internationella utskottet syftar till att arbeta för internationalisering inom medicinska föreningen och 

Karolinska institutet. Detta görs genom utbildande aktiviteter för internationella och nationella 

svenska studenter och inspirerar alla studenter att söka möjligheter i en internationell miljö inom 

Sverige så väll som utomlands.  

Events and projects in 2021 

2021 var ett år som till stor del påverkades av pandemin. Många av våra evenemang genomfördes ändå 

i ett digitalt format på ett bekvämt vis. I slutet av året kunde vi återgå till campusbaserade evenemang 

vilka var uppskattade av både medlemmar av styrelsen samt deltagare i våra evenemang.  

Language@KI 

Ett stort hinder under utfrågning av internationella studenter är ofta de bristande möjligheterna att 

lära sig svenska för vardagligt bruk. Language@KI är ett projekt där utbytes- och internationella 

studenter erbjuds Svensklektioner av våra mycket motiverade svensktalande studenter i ett avslappnat 

format. Detta alternativ till språkkurser som kan komma att kosta tusentals kronor har varit mycket 

uppskattat av inte bara internationella studenter men också de svenska studenter som ger lektionerna. 

Studenterna delas upp i grupper (5–8 studenter i varje) baserat på tidigare kunskap. Vi tillhandahåller 

lärarna med studiematerial och en budget för fika etc. I slutet av terminen ges lärarna ett certifikat som 

är användbart vid ansökan till utbytesstudier utomlands.  

I slutet av 2021 organiserades även den första Language@KI-puben i samarbete med PrU. Under 

puben erbjöds fler språk än svenska, med fokus på enkla fraser. Vi planerar att organisera ytterligare 

fredagspubar under 2022.  

Social Dance 

På Social dance erbjuder vi latinodanslektioner (Salsa, Batchata,Kizomba, Zouk) varje torsdag kl. 18 i 

MFs kårhus till alla som är intresserade. Vi erbjuder fika under rasten och den sista timmen dediceras 

till social dans istället för lektioner. Våra kära danslärare belönas med presenter I slutet av terminen. 

Deltagande är gratis för MF-medlemmar (både studenter och stödmedlemmar) och med ca 100 
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deltagare varje vecka, där ungefär hälften betalar inträde, borde social dance anses som en viktig 

inkomst för MF.  

GIES - Get Inspired by an Exchange Student 

GIES är ett event som äger rum årligen/ vart annat år där studenter som nyligen har deltagit i utbyten 

är välkomna att tala om deras erfarenheter från en realistisk och personlig synvinkel. Målet är att 

inspirera studenter till att ansöka om utbytesstudier senare under deras utbildning. Vi organiserade ett 

längre event i januari på zoom där 5 studenter pratade om deras utbytesupplevelser och ett kortare 

event i november i KIB där 2 studenter gav presentationer medans det serverades lättare lunch. Bägge 

eventen var mycket lyckade och samlade mer än 30 deltagare.  

GIHP – Get Inspired by a Health Professional 

GIHP är ett föreläsningsevenemang där professionella inom hälsa är inbjudna att tala om deras resa 

från student till arbetande inom industrin. Föreläsarna är rekryterade från varierade medicinska fält 

och yrken och har antingen studerat i Sverige och arbetar nu utomlands eller har studerat utomlands 

och arbetar nu i Sverige. Evenemanget introducerades under våren 2021 då 2 svenskamerikanska 

läkare talade om deras yrkesvägar. Vi hoppas kunna fortsätta utveckla dessa evenemang 2022.  

Other 

IntCom var aktiv i mottagningen av studenter under hösten2021 genom deltagande i ”amphiox games” 

och värdskap av Info Night i Hus 75 för rekrytering av studenter till IntCom-styrelsen 2022.  
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Kommunikationsutskottet, KomU 

Medlemmar 2021 

Ordförande  Maya Tourkaman 

Vice ordförande  Oscar Dwyer 

Sekreterare  Vakant 

Ledamot  Mikael Yilmaz 

  InikanPrasad 

  Jessica Härtell 

Möten 

Under 2021 sammanträdde Kommunikationsutskottet (KomU) 9 gånger, med ca ett möte i månaden 

under terminerna med avbrott under sommarmånaderna.  

Extern kommunikation 

MF:s sociala kanaler 

Medicinska Föreningens sociala medier såsom MF:s hemsida, Facebook och Instagram samt 

skärmarna på campus har uppdaterats kontinuerligt. I integrationssyfte öppnade KomU även upp 

MF:s sociala medier för alla kårorgan i form av projekt som ”Insta Live”. Alla kårorgan presenterades 

även på sociala medier och med stories som blev till ”Highlights” på MF:s instagramkonto.  

MF-podden 

MF-podden återuppväcktes under verksamhetsåret och hela sju avsnitt producerades! Avsnitten finns 

tillgängliga för alla på plattformen Spotify.  

Medicor 

Medicor fick en ny chefredaktör, Inika Prasad, i slutet av 2020. Under 2021 släpptes två digitala 

upplagor av tidningen.  

Kårfotograferna 

MF saknade en officiell kårfotograf under större delen av verksamhetsåret. Punktinsatser av 

föreningsmedlemmar möjliggjorde bilder från event under senare delen av året.  

Intern kommunikation 

Hemsidan 

Hemsidan uppdaterades kontinuerligt under 2021. Påminnelse om kalendern på hemsidan skickades 

ut till hela föreningen och även kalendern uppdaterades kontinuerligt. Officiella mallar för dokument 

skapades och lades upp på hemsidan. Vidare skapades ett dokument med mall samt riktlinjer för inlägg 

på MF:s sociala medier. 

Thalamus 

Thalamus gavs ut enligt utgivningsplan under hela verksamhetsåret.  
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Integrationsevent 

I ett försök till integration anordnades ett integrationsevent av KomU under höstterminen. Intresset 

var stort och eventet blev till en succé. Instruktioner för anordning av eventet skickades till MF presidiet 

ifall det skulle finnas intresse att göra eventet till en årlig tradition.   

Framtiden Kårhus (FKH) 

KomU hjälpte till med att skapa evenemang samt dela inlägg och stories på Facebook och Instagram. 
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Kulturutskottet, KU 

Medlemmar 2021 

Ordförande  Joakim Agri 

Vice ordförande  Jakob Berg 

Sekreterare  Rebecca Lindberg 

PR-ansvarig  Rebecca Lindberg 

Ledamot  Anders Norell Bergendahl 
  Dennis Parkan 

Thomas Wahlberg 

   

Kulturutskottet mål är att anordna kulturell verksamhet för Medicinska Föreningens medlemmar samt 

samverka med de kårföreningar som sysslar med kulturell verksamhet och verkställa utredningar i 

kulturella frågor. 

Fokus 

2021 var tyvärr fortsatt präglat av Covid och många planerade event kunde inte genomföras som tänkt. 

Styrelsen hade under året flertalet möten med fokus på att skapa nya och fler event för att kunna 

inkludera och nå ut till fler medlemmar på MF.  Med tanke på pandemin lades många planer på is tills 

vidare. Sociala evenemang som var planerade kunde fick skjutas upp på obestämd tid till det var mer 

lämpligt med tanke på pandemin. Vi fokuserade i stället på att ha event färdigplanerade så att vi, när 

det tilläts, kunde köra igång med events direkt. Fokus fanns även på att synas mer på sociala medier. 

Här har kulturutskottets styrelseledamöter fortsatt fått ge personliga tips på hur kultur kan uttryckas 

och utövas trots corona-restriktioner och social distansering. 

Bokcirkel 

Bokcirkeln som startades under slutet av 2019 har fortgått under 2021. Deltagarna har främst träffats 

via zoom. Denna verksamhet har varit uppskattad av många. Deltagarna planeras för månatliga träffar 

för att diskutera den valda boken. Fokus har funnits på att läsa engelska böcker så att fler studenter 

kan delta.   

Stand-up 

Vi har fortsatt anordna externa stand-up kvällar, dvs där vi gemensamt åker till en stand-up lokal i 

Stockholm då det i pandemin varit svårt att anordna detta på MF:s lokaler. Detta har varit väldigt 

uppskattat och är något som vi planerat att fortsätta med kommande år.  
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Mottagningsutskottet, MU 

Medlemmar 2021 

Ordförande  Mikael Ackefors (jan – feb)                                                                           

  Sharvari Seetharaman (feb – dec)                                                            

Vice ordförande  Tove Svanborg 

Sekreterare  Sofia Ullman Nilsson (jan – aug) 

Ekonomiansvarig Sharvari Seetharaman (jan – feb)                                    

  Michelle Latif (feb – dec)                                                                                                   

PR-ansvarig  Louice Jansson 

Ledamöter  Michelle Latif (jan – feb)  

 

 

Mottagningsutskottets syfte är att erbjuda en välkomnande och bildande mottagning för våra nya 

studenter och locka till medlemskap i Medicinska Föreningen genom sociala aktiviteter. Under året har 

våra största utmaningar varit digitaliseringen av mottagningen VT21 med anledning av pandemin, och 

en omfattande omstrukturering och minskning av styrelsen under vårterminen.  

Välkomstdagar  

På välkomstdagarna får nya studenter träffa Mottagningsutskottet och sina nya klasskompisar! Det 

bjuds alltid på roliga aktiviteter och studenterna får en chans att ställa sina frågor om MF och 

utbildningen. Välkomstdagarna uteblev under VT21 med anledning av pandemin och restriktionerna.  

Vi anordnade en välkomstdag vardera i Solna och Flemingsberg under HT21. I Flemingsberg 

samarbetade vi med sportarrangören Troopr som bjöd på några roliga tävlingar. Vi släppte även 

biljetterna till våra sittningar under dagen vilket vi tycker funkade fint och lockade studenterna till 

eventet. I Solna samarbetade vi med IdrU så studenterna kunde spela volleyboll medan de lärde känna 

varandra.  Restaurangen Alfreds i Flemingsberg och Jöns Jacob i Solna stod för fika och mat under 

välkomstdagarna.  

Infopuben 

Till VT21 digitaliserades hela Infopuben likt upplägget för HT20. Utställare och MF-organ fick skicka 

in sina videoklipp till MU, som senare laddades upp på MF:s hemsida. 

Upplägget för Infopuben Ht21 var liknande till stor del tidigare år, med utställare i kårhuset, pub i 

samarbete med PrU och uppträdanden från Spexen och Blåslaget. Vissa restriktioner gällde fortfarande 

vid detta läge och vi fick begränsa antal studenter i MF-huset och antal utställare.  Det var ett högt 

deltagande och stort flöde av människor genom kårhuset trots dessa begränsningar.  

Pubrundor  

Två pubrundor anordnades under varje termin: en i Vasastan och en på Södermalm.  

Under VT21 testade vi digitala pubrundor för första gången, i samarbete med Medicinska Bokhandeln. 

Studenterna tävlade om ett MB presentkort genom att delta i olika quiz. Vi upplevde att studenterna 

som deltog hade roligt men att det förekom ett lågt intresse för digitala pubrundor.  
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Ht21 kunde vi anordna vanliga pubrundor i Vasastan och Södermalm. Dessa pubrundor var mycket 

uppskattade och hade en bra uppslutning. Mottagningsutskottet vill fortsätta erbjuda detta evenemang 

då det alltid är mycket populärt bland deltagarna och innebär mindre arbete från vårt håll. Det är också 

en chans för oss att interagera med T1:or i en mer avslappnad och bekväm miljö. 

Sittningar 

Under Vt21 uteblev både temasittningen och Amphioxsittningen med anledning av 

pandemirestriktionerna.  

Biljetterna till våra sittningar under Ht21 såldes för första gången via hemsidan Billetto. Detta var 

smidigt då vi kunde släppa länken under välkomstdagen i Flemingsberg. Paketpriset för tema- och 

Amphioxsittningen erbjöds även denna termin.  

Temasittning HT21 

Lokal för temasittningen Ht21 var Aulan då vi behövde gott om utrymme mellan borden enligt 

restriktionerna. Vi beställde mat från ett catering-firma vilket var uppskattat och något vi gärna 

fortsätter med under våra kommande temasittningar. Under kvällen fick studenterna se deras första 

Flix-uppträdande! Under ledning av våra toastmasters fick studenterna lära sig mycket om MF-livet. 

Ett sittande eftersläpp anordnades tillsammans med PrU i linje med restriktionerna. Vi kunde tyvärr 

inte erbjuda möjligheten för utomstående att komma på festen med anledning av restriktionerna.  

Vi samarbetade med PrU som hjälpte oss med upplägget, beställningar och serveringen. Vi från 

Mottagningsutskottet är väldigt tacksamma för detta samarbete då vi inte hade klarat av sittningen 

själva under våra förutsättningar. Vi ser gärna ett fortsatt samarbete med PrU för framtida 

temasittningar med en justerad ansvarsfördelning.  

Amphioxsittning HT21 

Kvällen började med fördrink i MF-puben varifrån vi ledde studenterna till sittningslokalen 

restaurangen Nanna Svartz. Våra toastmasters lärde studenterna allt om sittningsregler på MF. Kvällen 

var fylld med sång och uppträdanden från Spexen, A Scalpella och Dragplåstret. Vi fick besök av 

kårpresidiet samt inspektor för korta tal. Sittningen pågick som vanligt parallellt med äldrekursarnas 

Amphioxsittning på MF, där sittningen även avslutades med tinget och punschen. Efter tinget 

överlämnades studenterna till PrU för det gemensamma eftersläppet.  

  



 VERKSAMHETSBERÄTTELSE 2021 

Medicinska Föreningen i Stockholm 

 

32 (72) 

Näringslivsutskottet, NU 

Medlemmar 2021 

Ordförande  Daniel Schulze 

Vice ordförande  Solomiya Kasyanchuk 

Medlemmar  Nadine Gelmar 

  Ahmed Salah 

  Kelvin Szolnoky 

  Iurii Petrov 

NU har som mål att bredda karriärmöjligheter och främja samarbete mellan studenter och Life science-

sektorn. Utskottet jobbar med att organisera evenemang där studenter får chansen att träffa 

representanter från olika företag och organisationer, samt att delta i workshops och presentationer. 

Aktiviteter med Näringslivsutskottet (NU) 

Under 2021 var Näringslivsutskottet involverad i många olika aktiviteter med målet att hjälpa 

studenter få värdefulla erfarenheter och utöka sina professionella och akademiska nätverk. Dessa 

aktiviteter beskrivs nedan: 

CHaSE 

Careers in Health and Science Exposition (CHaSE) är MF:s karriärmässa som anordnas varje höst av 

Näringslivsutskottet. Tack vare CHaSE får studenter och forskare chansen att träffa företag verksamma 

inom Life science och hälsa samt delta i diverse workshops och seminarier. 

År 2021 var CHaSE ett två dagars hybridevenemang som ägde rum på Aula Medica den 18:e och 19:e 

november. NU:s främsta uppgift var att rekrytera ett separat projektteam som ansvarade för själva 

karriärmässan. Utöver detta jobbade NU med att handleda och ge råd till teamet under projektet. NU 

rekryterade totalt åtta studenter från olika utbildningar vid KI till projektgruppen. 

Rekryteringsprocessen genomfördes under mars och april 2021. 

MF:s partnerskapsprogram 

Under 2021 har MF i samarbete med Framtidens Kårhus (FKH) under ledning av Anna Eklöf initierat 

MF:s partnerskapsprogram. Detta program har som mål att bygga långsiktiga relationer med företag 

och organisationer. Inom ramen för detta program har NU-teamet hjälpt Anna Eklöf och FKH med att 

bland annat hitta potentiella företagspartners, nå ut till potentiella partners samt att ta hand om och 

utveckla partnerskapen. NU hjälpte FKH-teamet att sluta ett avtal med AstraZeneca och Elekta AB. 

NU Website and Social Media 

NU 2020 har byggt en hemsida för Näringslivsutskottet som finns under följande URL: 

http://www.businesscommitteemf.se/. NU-styrelsen från 2021 har beslutat att inte fortsätta ta hand 

om webbplatsen på grund av brist på trafik, ogynnsamma kostnader/fördelar med MF-webbplatsen. 

NU har hanterat sina olika sociala mediekonton på Facebook, Instagram och Linkedin. Målet har varit 

att skapa konsekvent kommunikation med eleverna genom att publicera mångsidigt, kreativt och 

intressant innehåll. Med sin närvaro på sociala medier har NU byggt upp medvetenheten om NU på 

alla campus och har ökat följaktligen antalet evenemangsbesökare. Vidare har NU använt sina 
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plattformar för att marknadsföra kommande evenemang och för att engagera och informera följare om 

aktiviteter och nyheter relaterade till NU. Under 2021 publicerade NU mer än 30 inlägg på Instagram. 

Studentevenemang 

Utöver CHaSE, anordnade NU åtta evenemang under 2021. De flesta evenemang (förutom ett) 

genomfördes online på grund av restriktionerna under pandemin. Fem av de åtta evenemang 

arrangerades tillsammans med partnerföretagen AstraZeneca och Elekta, nämligen: 

• Career paths for health care professionals (18 februari) (tillsammans med AstraZeneca) 

• Sustainability and Biomedical Research (22 mars) (tillsammans med AstraZeneca) 

• Vad gör man som läkare på ett läkemedelsföretag? (26 maj) (tillsammans med AstraZeneca) 

• Career Paths in Medicine (21 oktober) (tillsammans med AstraZeneca, Heidi Stensmyren och 

Ola Hermanson) 

• Introduktionsevenemang med Elekta AB (22 oktober) 

 
 

De återstående tre evenemangen arrangerades tillsammans med andra (student)organisationer och 

föreningar: 

• Let’s talk about Innovation - from idea to business (30 mars) 

• SHE Talks – Ett evenemang med målet att  inspirera kvinnor till att bli framtida ledare (17 
maj) 

• Karriärlunch: Get Innovative! (26 maj) 

Samarbeten med andra (student)organisationer och föreningar 

NU har samarbetat med andra (student)organisationer inom KI för att säkerställa den bästa 

upplevelsen för våra studenter. Dessa föreningar hjälpte NU med marknadsföring och genom 

medverkan i våra aktiviteter: DSA, KICC, SciLifeLab Ph.D. council, KI Career Services, KI Alumni 

Office, och KI Innovations. 

Enkät om studenternas behov och intressen 

I början av 2021 genomförde NU en undersökning bland KI-studenter för att ta reda på vad 

studenterna var mest intresserade av när det gäller ämnen och aktiviteter. Denna enkät besvarades av 

mer än 100 studenter från olika utbildningsprogram och användes för att organisera NU:s evenemang 

som skulle möta elevernas behov och önskemål. Resultatet av undersökningen lämnades över till den 

nya styrelsen. 
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Programutskottet, PrU 

Medlemmar 2021 

Ordförande  Erik Söderlund 

Vice ordförande  Wilma Lindström 

Sekreterare  Lovisa Hagenfeldt 

Ekonomichef  Frida Rehn 

Spritchef  Arvid Hultgårdh 

Medlemmar  Andra Rotaru 

  Agnes Hammarström Parszyk  

  Ann-Elise Hafvenström 

  Astrid Östholm 

  Catalina Wirth  

  Dorél Klitkou  

  Emil Hammarström  

  Fredrik Nilsson  

  Hanna Gräs 

  Ida Risku 

  Johan Pekkari  

  Kajsa Oltorp  

  Kajsa Sandell 

  Louice Jansson 

  Loke Nordström 

  Matilda Varli 

  Tove Persson 

  Vincent Pihlblad 

Programutskottets syfte och ansvarsområden är att planera och verkställa föreningens 

programverksamhet, att vid varje årsslut genomföra inventering och bokföring av de av 

Programutskottet handhavda mat- och dryckesförråden, samt att föra protokoll vid sammanträden och 

avgiva verksamhetsberättelse till Styrelsen.  

Arrangemang 

Programutskottets verksamhet under 2021 var hårt drabbad av de tillfälliga restriktioner och riktlinjer 

från regeringen och Folkhälsomyndigheten, i syfte att begränsa smittspridning. Programutskottet 

arrangerade inga pubar, sittningar, eller fester under vårterminen. Precis innan höstterminens start 

var smittskyddsåtgärderna inte längre lika begränsande och viss verksamhet gick att bedriva, denna 

står beskriven nedan.  

Pubar 

Pubverksamheten återupptogs under hösten och – så gott som – varje fredag var puben öppen kl. 17-

22. Vid flera tillfällen under hösten arrangerades en pub i samarbete med andra kårorgan eller                       

-föreningar, och det förekom att pubverksamhet bedrevs under andra veckodagar utöver ordinarie 

fredagspubar. Verksamheten följde aktuella riktlinjer och restriktioner med begränsning av 

sällskapsstorlek, sittande gäster samt avstånd mellan sällskapen. För tillträde till puben ombads alla 

gäster visa giltig legitimation och senare när det var aktuellt ombads gäster även uppvisa 

vaccinationsintyg. Utöver detta räknades antalet gäster för att kunna begränsa trängsel och hålla sig 

till maxantalet gäster i lokalen. 
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Sittningar 

Under hösten 2021 arrangerade Programutskottet fyra sittningar. Sensommarceremonin 28 augusti, 

en mindre sittning för de som av Styrelsen under våren 2021 beslutats utfärdas medaljer för särskilda 

insatser i kårverksamheten, men där en traditionell sittning ännu inte blivit av. Temasittning 11 

september, där Programutskottet som en del av mottagningen HT21 anordnade en fulsittning i 

samarbete med Mottagningsutskottet för höstens nya studenter. Primum Autumnus Gasque 18 

september arrangerades under den traditionsenliga helgen för Amphioxgasquen då en klassisk 

Amphioxgasque inte var genomförbar under de gällande restriktionerna. Äldrekursarnas 

Amphioxgasque 9 oktober, kunde efter lättnader av restriktioner ordnas som traditionsenligt med 

sittning innehållande medaljutdelning, många tal, häcklande och förstås välkomnande av nya 

studenter, följt av en fartfylld efterfest. 

Baler 

Måndagen 13 december arrangerade Programutskottet Luciabalen. Inför balen såg vi det största 

intresset på flera år, men allteftersom smittoläget i samhället samtidigt ökade uppmuntrades 

Programutskottet att fatta ett ordförandebeslut för att erbjuda gästerna full återbetalning av sina kuvert 

för att uppmuntra gäster att stanna hemma vid uppvisande av symtom förenliga med Covid-19 utan att 

känna ett ekonomiskt incentiv att gå på balen, och för att de gäster som deltog kunde känna sig trygga 

i sitt deltagande. Detta beslut var bra för alla de som deltog i balen, dock dessvärre stort bakslag 

gällande ekonomin. Utöver detta ställdes krav på gäster att vid ankomst uppvisa intyg inför entrévärd 

på minst två doser erhållet covid-vaccin, fördrinken serverades utspritt i huset och avståndet mellan 

enskilda bord under middagen ökades från tidigare.  

Examensefterfest 

Programutskottet hade stora ambitioner inför både Examensefterfesten VT21 samt HT21, men dessa 

blev grusade av det rådande smittoläget och restriktioner, men stora förhoppningar kvarstår inför 

kommande tillställningar.   

Samarrangemang 

Samarrangemang som Programutskottet vanligtvis brukar vara delaktig i, t ex Valborgspubrundan i 

april, gick inte att genomföra under året. Däremot deltog Programutskottet fredagen 15 oktober med 

ett stopp i Sjöslagspubrundan inför Sjöslaget 17 - 19 oktober. Utöver detta anordnade Programutskottet 

i samarbete med motsvarande föreningsorgan från Stockholms universitets juridik- och 

ekonomistuderande sittningen Pengar, Piller, Paragrafer i Medicinska Föreningens aula, fredagen 19 

november. Arbetsbördan och programmet under sittningen och eftersläppet delades mellan de tre 

föreningarna, men där MF:s Programutskott innehade det övergripande ansvaret. 

Marskalksmiddagar 

Under hösten fick Programutskottet tillfälle att arrangera en intern marskalksmiddag för alla som varit 

inblandade för att tacka för det väl utförda arbetet under höstens mottagning. Däremot fanns inte 

tillfälle eller möjlighet att arrangera marskalksmiddagar för att också tacka alla de studenter från andra 

föreningar som arbetat med oss under året, och tidigare år. Ej heller fanns tillfälle eller möjlighet att 

arrangera en extern marskalksmiddag enligt Klubbmästarrådets riktlinjer för övriga Stockholms 

studentkårers programutskott eller motsvarande. 
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Interna åtaganden 

Möten 

Programutskottet har under 2021 protokollfört femton möten, där hela utskottet var sammankallade 

till tretton möten och de resterande två mötena var med en mindre, förberedande grupp.  

Barförvaltning 

Programutskottet har under hösten i samarbete med Lokalansvarig och leverantör implementerat 

bruket av ett nytt fatsystem i både aulabaren samt puben. Detta ett framsteg ur både ekonomisk samt 

miljömässig synvinkel, då de nya dryckesfaten har längre hållbarhet än förut, och behöver ej förvaras 

eller returneras till leverantör då de är i plast och kan direkt återvinnas med övrigt plastavfall efter att 

de förbrukats. 

Materialförvaltning 

När ordinarie programverksamheten under våren uteblev passade Programutskottet på med att flytta 

och omorganisera sina förråd i kårhusets källare. Porslinsförråd och skåp flyttades till bakom ”stora 

köket” och alla glas flyttades in i det låsta förrådsutrymmet i stora köket. Denna flytt har effektiviserat 

utskottets egen verksamhet mycket, samtidigt som det frigjort mycket utrymme för övriga kårorgan att 

bruka det rum som tidigare var låst för förvaring av Programutskottets porslin och material. 

Programutskottet har flyttat sittengångsmateriel från förrådet under trappan till puben så det 

utrymmet blivit fritt fram för alla kårorgan att bruka. Programutskottet fortsätter att städa och 

organisera i puben, gasquen och förråden. Programutskottet har rensat och städat i kylrummet och 

städat framför allt diskutrymmet flertalet gånger i det stora köket. Viss uppgivenhet finns inom 

utskottet då det lätt och ofta blir rörigt och äckligt igen då andra kårorgan/medlemmar förbrukat köket 

efter att Programutskottet städat. Det försvårar och tar onödig tid från utskottets verksamhet då tid 

behöver avsättas nästan varje gång för att röja upp efter andra innan den verksamheten 

Programutskottet planerat kan fortskrida. Ett ökat delat ansvar för de gemensamma utrymmena inom 

kåren önskas starkt av Programutskottet.  
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Nämnder 

Nämnderna utses av Fullmäktige för att kunna arbeta mer självständigt inom sitt specifika 

verksamhetsområde.  

Medicinska Föreningens nämnder 2021: 

• Ceremoninämnden 

• Disciplinnämnden 

• Likabehandlingsnämnden 

• Stadgetolkningsnämnden 

• Stipendieprövningsnämnden 

• Valberedningen 

• Valnämnden 
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Ceremoninämnden, CN 

Medlemmar 2021  

 

Ordförande  Carl Johan Sundberg (Inspektor)  

Vice Ordförande Leif Karlsson (standarförare) 

Ledamöter   Jens Andersson 

  Alexander Klaréus(Föreningens Ordförande) 

  Andreas Henriksson (Föreningens Vice ordförande) 

  Oscar Dwyer (Värd) 

  Matilda Varli (Värdinna jan-jun) 

  Jessica Härtell (Värdinna jul-dec) 

Adjungerade  Erik Fristedt Söderlund (PrU ordförande) 

  Sharvari Seetharaman (MU ordförande) 

 

Ceremoninämnden utvecklar och verkar för kontinuitet i samband med kårens ceremonier och 

traditioner och i kontakten med för kåren viktiga individer. Under 2020 hade nämnden fyra 

protokollförda sammanträden.  

Fanor 

Under 2021 påbörjades arbetet med att införskaffa nya Fanor till sektioner som saknar sektionsfana. 

Medicinska Föreningens medlemmar delas in i 12 sektioner utifrån vilket program vid Karolinska 

Institutet man studerar. Utav dessa har BAS, DSA, Kaustika, LS, PsyKi och Fysio egna sektionsfanor 

som kan användas vid tillställningar där sektionen representeras.  Det innebär att hälften av 

Föreningens sektioner saknar standar och har ingen möjlighet att representera Medicinska Föreningen 

vid tillställningar som Valborg samt Nobel. Det innebär att flera av föreningens sektioner exkluderas 

per automatik vilket är tråkigt. Under 2021 erbjöds 3 sektioner, Logopedsektionen, BUS och SSEK att 

designa egna fanor. Sektionerna påbörjade arbetet med stöd av standarförare och arbetet avslutades 

under höstterminen. 

Traditioner och evenemang 

Av föreningens traditionsenliga evenemang var det endast höstterminens Amphioxgasque 

som kunde genomföras, dock under oktober, samt Luciabalen.  Övriga sittningar och ceremonier 

ställdes in på grund av pandemiläget. En mindre sittning anordnades under augusti för att dela ut 

utmärkelser som pga. läget inte kunde delas ut under våren.  
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Disciplinnämnden  

Medlemmar 2021  

 

Ordförande Alexander Klaréus (Föreningens Ordförande) 

Ledamöter  Carl-Johan Sundberg (Inspektor)  

 Andreas Henriksson (Föreningens Vice ordförande) 

 

 

Styrelsens utsedda ledamöter till nämnden förblev vakanta för 2021 och därmed var nämnden inte 

beslutsför. Inget ärende inkom dock till nämnden under 2021 och därmed hölls inget sammanträde 

med nämnden heller. 
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Stadgetolkningsnämnden 

Medlemmar 2021  

Ordförande Carl Johan Sundberg  

  

Ledamöter Leif Karlsson  

                              Puck Norell  

Adjungerade Jens Andersson  

                              Alexander Klaréus  

 

Stadgetolkningsnämnden kan sammankallas när det råder oenighet i tolkningen av Föreningens 

stadgar. Under 2021 hade nämnden tre protokollförda sammanträden.  

Ärenden 

Fullmäktiges konstituerande sammanträde den 11 november ajournerades och återupptogs vid två 

tillfällen (27 november, 5 december). I samband med det ajournerade mötet (5 december) inkom en 

anmälan till Stadgetolkningsnämnden angående påstådda oegentligheter som ska ha skett under val 

av Föreningens ordförande, samt kring omständigheterna kring mötets procedurer. 

Stadgetolkningsnämnden sammanträdde för att utreda dessa påståenden, men fann att inget skett som 

skulle strida mot Föreningens stadgar. På grund av ärendets natur deltog inte Föreningens ordförande 

i sammanträdet. Författarna till den inkomna anmälan, Fullmäktiges ledamöter, talman för 

Fullmäktige samt Föreningens ordförande meddelades nämndens beslut enligt §15.2.5.  

Fullmäktiges ledamöter gav i samband med ajournerade mötet den 5 december 

Stadgetolkningsnämnden uppdraget att utföra en intern utredning kring kårens ledning under 

verksamhetsåret 2021, för att undersöka anklagelser som uppkommit under sammanträdets gång. 

Utredningen pågick i ca 2 veckor medan Fullmäktige ajournerades. När den var klar sammanfattades 

fynden i en rapport med rekommendationer till Fullmäktige för att behandlas. Arbetet övergick på 

verksamhetsåret 2022, och kan därmed återfinnas i nästkommande verksamhetsberättelse.  
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Likabehandlingsnämnden, LBN 

Medlemmar 2021 

Ordförande  Catherine Fleck-Vidal 

Vice ordförande  Iris Hanoune 

Sekreterare  Gwendolin Fuchs 

Medlemmar  Anne Auer   

Svetlana Filatova  

 Priyanka Boga 

 Maria Tseka 

 

9.21 Likabehandlingsnämnden åligger: 

a. att bevaka rättvisan och jämställdheten inom utbildningen och kåren vad gäller kön, 

könsöverskridande identitet eller uttryck, etnisk tillhörighet, religion eller annan trosuppfattning, 

funktionsnedsättning, sexuell läggning och ålder. 

b. att ansvara för samverkan med andra studentkårer i ovanstående frågor 

c. att vid sina sammanträden föra protokoll 

d. att vid verksamhetsårets slut avgiva verksamhetsberättelse till Styrelsen.   

Öka medvetenhet 

Likabehandlingsnämnden skrev informationsblad och organiserade evenemang för att utbilda och öka 

kännedom om diskriminering.  

Informationsblad  

Hur en söker hjälp vid en mental hälsokris 

Säkertsexbrochyrer distrubuerades på World AIDS Day (1a december). 

Internationella kvinnodagen – 8e mars 

Onlineföreläsning om kvinnors rättigheter följt av en diskussion.  

Denim Day – 28 april 

Onlinepaneldiskussion om sexuellt våld mot kvinnor med Karolina Kublickiene, senior forskare på 
KI.  

Mental Health Day – 21 oktober 

En serie av evenemang i MFs Aula. Frukost med meditation guidad av Gunilla Lönnberg, forskare i 

socialmedicin. Lunchlöpning, Yoga med Hannah Coughlin och paneldiskussion “it´s okay to ask for 

help” med Caroline Westerberg Hake (studenthälsan, psykiatrisjuksköterska), Sarah McCann och Irem 

Undeger (studenter) och Paul Borenberg (MF:s ombudsperson).  

Överse rättvisa och lika behandling i utbildningen och hos föreningen. 

Arbetsmiljö och likabehandling på MF 

Möten med Medicinska föreningens Ordförande efter klagomål kring en ofördelaktig arbetsmiljö inom 

Medicinska föreningen. Diskussioner om visselblåsarfunktionen av kommissionen. Det kommer 
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etableras en tydligare struktur om till vem rapporterade frågor ska rapporteras och procedurer för att 

lösa problem.  

Undersökning om lika behandling inom MF 

Påbörjat en utvärdering av undersökningen i samarbete med Students for Sustainable Development.  

Lika möjligheter på KI 

Möten med likabehandlingskontoret på KI tillsammans med medlemmar av Queerolinska och Sträva. 

Diskussioner om hur studenter kan inkluderas mer i KI:s reglementen för lika behandling. Inkluderas 

i projektutvärderingen av en global studie inom KI.  
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Valberedningen 

Inget förlag till verksamhetsberättelse har inkommit från valberedningen 2021/2022, därmed uteblir 

denna ur verksamhetsberättelsen 2021.   
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Valnämnden 

Ordförande  Benjamin Maier 

Vice ordförande  Jessica Härtell 

Ledamöter  Puck Norell 

  Leif Karlsson 

 

I enlighet med föreningens stadgar genomförde Valnämnden val till Fullmäktige 2021/22, ”Kårvalet 

2021”. Datum för valförrättandet fastslogs av Fullmäktige (sammanträde 20/21:3) till 22 - 29 oktober. 

Protokoll över valförrättningen presenterades för Fullmäktige vid dess konstituerande sammanträde 

21/22:1 den 20 november. I protokollet redovisas valets genomförande i detalj.  

Valnämnden hade sammanlagt fem formella möten under arbetets gång.  

Kårvalet 2021 

Inför valet var Valnämndens vision att öka antalet kandidater och sprida information och kunskap om 

valet och Fullmäktige till alla medlemmar för att öka engagemanget och valdeltagandet. Valnämnden 

fokuserade på en intensiv kampanj via föreningens sociala medier samt via fysiska affischer på campus. 

Omfattande information om valet publicerades på hemsidan och information spreds via både MF:s och 

KI:s nyhetsmejl och infoskärmar. Sektionsstyrelserna och föreningens medlemmar informerades även 

direkt via flertalet mejl. För att uppmärksamma valet ytterligare fick Valnämnden hjälp av 

Programutskottet som anordnade en Valpub i kårhuset på första valdagen. 

Valnämnden kunde konstatera ett ökat engagemang med totalt 37 mottagna kandidaturer, vilket var 

rekordmånga jämfört med de senaste tio årens val. Efter medlemskontroll och bekräftelse av 

kandidaturerna var det slutgiltiga antalet kandidater på valsedeln 34. Även valdeltagandet ökade 

jämfört med tidigare år. Totalt 2631 personer var röstberättigade studentmedlemmar och av dessa 

röstade 497 i det allmänna valet, motsvarande 18,9% valdeltagande. Valdeltagandet ökade således med 

4,2 procentenheter från 14,7 % året innan. Sektionerna däremot lyckades inte tillsätta alla sina 

reserverade mandat. Fem av tolv sektioner tillsatte sektionsrepresentanter, varav fyra sektioner valde 

suppleanter.  

Till Fullmäktige 2021/22 fylldes således samtliga 29 mandat, varav sex fylldes av 

sektionsrepresentanter.  Utöver de ordinarie ledamöterna utsågs fyra personliga suppleanter för 

sektionsrepresentanterna, samt nio suppleanter utsedda i allmänna valet. 

Valresultatet kungjordes i enlighet med föreningens stadgar. 
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Sektioner 

Sektionerna sammansluter samtliga studerande vid de program och kurser vid KI som de 

representerar. Sektionernas huvudsakliga uppgift är studiebevakning och studiesociala frågor. MF:s 

studentmedlemmar tillhör automatiskt den sektion som representerar deras utbildning och 

medlemmarna väljer själva sin sektionsstyrelse. 

Medicinska Föreningens sektioner 2020: 

• Arbetsterapeutsektionen 

• Audionomsektionen 

• Biomedicinska Analytikersektionen 

• Biomedicinska Utbildningssektionen 

• Doktorandsektionen 

• Folkhälsovetenskapliga sektionen 

• Fysioterapeutsektionen 

• Logopedsektionen 

• Läkarsektionen 

• Optikersektionen 

• Psykologsektionen 

• Sjuksköterskesektionen 
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Arbetsterapeutsektionen, Artemis 

Arbetsterapeutsektionen (Artemis) representerar studenterna vid Arbetsterapeutprogrammet vid KI. 

Sektionsstyrelse 2021 

Ordförande  David Byström 

Vice ordförande                             Mika Lahdensivu 

Sekreterare.                                      Malin Laymann 

Vice sekreterare.                              Abram Martina Lowden 

Kassör  Jessica Holm 

Ledamöter             Nathalie Janhager 

Studiebevakning 

Vi har fortsatt arbeta med studentrepresentation inom arbetsterapeutprogrammet genom både 

programråd och lärarlag.   

Psykosociala arbetsmiljö 

Vi har fått höra av olika studenten om deras åsikter om den psykosocialmiljön och därför bestämt oss 

för att göra en psykosocial enkät och tar det vidare därifrån.  

Rekrytering av nya medlemmar  

Vi strävar efter att öka synligheten av Artemis i studentsammanhang, genom aktiviteter samt ökad 

närvaro i sociala medier, i syfte att skapa sociala sammanhang för studenterna och att öka rekrytering 

av medlemmar.  

Studiesociala aktiviteter 

Då det större delen av 2021 har vart fortsatt rekommendationen för social distans så har det resulterat 

i väldigt få tillfällen för sociala aktiviteter. Vi har dock hunnit med:  

• Inflyttningsfest för den nya korridoren tillsammans med de andra sektionerna på 

Flemingsberg den 10 dec.   

• FIK-AT den 26/10 samt planerat den 16/12 som dock fick ställas in p.g.a. nya restriktioner 

och vi återgick till distansundervisning.  
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Audionomsektionen, AS 

Audionomsektionen (AS) representerar studenterna vid Audionomprogrammet vid KI. För AS fanns 

likt de senaste åren ingen vald sektionsstyrelse och ingen verksamhet bedrevs under 2021. 
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Biomedicinska Analytikersektionen, BAS 

Biomedicinska Analytikersektionen (BAS) representerar studenterna vid Biomedicinska analytiker-

programmet samt Magisterprogrammet i diagnostisk cytologi vid KI. 

Sektionsstyrelse 2021 

Ordförande  Deni Rashid  

Vice ordförande               Linda Bergman  

Kommunikationsansvarig  Malak Hassen  

Ekonomiansvarig Tove Persson  

Aktivitetsansvarig                           Sofja Poznakovs  

Utbildningsansvarig                       Daniela Westerlund  

Internationaliseirngsansvarig  Emelie Rigi  

Studiebevakning 

Mandatperioden 2021 påbörjades genom att revidera BAS reglemente samt BAS handbok i samråd 

med programledning, MF centralt samt Fullmäktige. Därefter uppdaterades även BAS logga. Detta 

arbete gjordes med avsikt att återuppliva studentsektionen efter distansundervisningen under Covid-

19. BAS deltog under hela året regelbundet på ”Corona-dialogmöten” tillsammans med ledningen för 

institutionen för laboratoriemedicin (LABMED), och agerade förlängd arm mellan lärarkåren och 

studenterna vad gällde funderingar och annat kring pandemin.  

BAS har varit representerade i programrådet (PR) och utbildningsnämnden (UN) på LABMED där 

program- och institutionsövergripande frågor diskuterats. Utöver detta har BAS även suttit med i en 

bedömningsgrupp tillsammans med landets andra lärosäten gällande optimering av den 

kompletteringsutbildning som finns för dem som önskar komplettera sin utländska BMA-examen för 

en svensk legitimation som BMA.  

Under hösten 2021 påbörjades arbetet med ett nytt magisterprogram inom biomedicinsk 

laboratorievetenskap (med start HT23) samt en ny utbildningsplan för det nuvarande BMA-

programmet (med start HT23). Samtidigt ska Matti Sällberg avgå som prefekt för LABMED och en ny 

ska tillsättas under VT22. Detta innebar att BAS sitter med i ytterligare tre arbetsgrupper för dessa 

arbeten och har i samband med detta medverkat på både konferenser och möten. Detta kommer att 

fortgå under 2022.  

BAS är således representerade i flertalet instanser och jobbar flitigt med att framföra studenternas 

åsikter till programledningen.  

Studiesociala aktiviteter 

I samband med revidering av reglemente och handbok uppdaterades BAS-loggan genom att utlysa en 

tävling bland studenterna. Detta väckte engagemang och den nya loggan broderades in på huvtröjor 

och tygkassar som alla såldes slut under läsåret.  

I april gjordes ett stort arbete med den internationella BMA-dagen där BAS producerande en film kring 

BMA-yrket, denna film fick stor spridning av bland annat av Vårdförbundet och institutet för 

biomedicinsk laboratorievetenskap (IBL) och visades även under ett politikerbesök på Danderyds 

Sjukhus. Vid terminsslut anordnade BAS en avslutningspicknick som var uppskattad bland 
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studenterna. Under sommaren var BAS med under FU:s fixarhelg på Solvik och vann därmed två 

gratisdygn i sportstugan.   

Vid terminsstart HT22 hade restriktionerna i samband med Covid-19 hävts och en stor satsning gjordes 

på välkomnandet av de nya studenterna. Det skickades ut välkomstbrev, gjordes en välkomstfilm samt 

arrangerades en ”fake-föreläsning” tillsammans med Mottagningsutskottet (MU). I början av terminen 

anordnades även den traditionsenliga pizzakvällen på MF i Solna vilket samlade över 100 studenter. I 

oktober bjöd BAS till halloweensittning på Solvik och i december ordnade BAS tillsammans med 

Artemis, SSEK och Logopedsektionen en Nobelpub för att fira invigningen av Kårridoren, detta 

evenemang drog precis som pizzakvällen in över 100 studenter.  
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Biomedicinska Utbildningssektionen, BUS 

Biomedicinska utbildningssektionen (BUS) är den ansvariga utbildningssektionen för 

kandidatprogrammet i biomedicin samt mastersprogrammen inom biomedicin, toxikologi, 

nutritionsvetenskap och molekylära tekniker inom livsvetenskaperna. Syftet med vår sektion är att 

säkerställa kvalitativ utbildning, god arbetsmiljö, stark studentrepresentation inom programmen och 

på universitetet generellt.  

Intresse för vårt arbete och kontakt med programmen genomförs dels genom kommunikation och 

sociala evenemang för studenterna, vilket vidare bidrar till rekrytering och skapandet av en social miljö.  

Sektionsstyrelse 2020 

Ordförande  Diana Tikhomirova 

Vice ordförande  Vilma Voudinmäki 

Sekreterare  Danica Jovancevic 

Kassör  Ayu Tamaki 

Eventansvarig  Julia Terpinska 

PR Ansvarig  Özer Demirel 

 

Klassrepresentanter:  

BSc Biomedicine 1st year              Jose Miguel Soares Da Silva Amaro de Matos 

2nd year  Özer Demirel 

3rd year                               Aleksandra Elwertowska 

MSc Biomedicine 1st year Sofia Fredin 

MSc Toxicology 1st year Christos Vogiatzakis 

MSc Nutrition Science 1st year Miriam Bazic 

PN Rep  Sofiia Iskrak 

PN Rep  Anja Dekanski 

FUM Rep                               Iris Hanoune 

FUM Rep  Sofia Pinto 

BRO Rep  Carlos Valverde 

BRO Rep  Hallgerdur Kolbeinsdottir 

BIONK Rep  Hallgerdur Kolbeinsdottir 

BIONK Rep  Asimenia Gkogka 

BIONK Rep                               Lianne Granston 

 

Studiebevakning 

Genom att varje program finns representerat i sektionsstyrelsen och genom studentrepresentation på 

KI, siktar vi på att aktivt delta i diskussioner som på verkar våra program och våra studenter generellt. 

Studenter har valts och därefter deltagit i MF:s styrande organ, såsom Fullmäktige och 

Utbildningsrådet samt KI:s nämnder och kommittéer, såsom Biomedicinprogramkommittén, 

Internationella kommittén (BIONK), Stipendiekommittén, BRO och andra. Diskussioner från dessa 

uppdrag har tagits tillbaka till BUS styrelse där vidare ställningstagande har beslutats om nödvändigt. 

Feedback-möten för alla kandidat-klassrepresentanter har etablerats i slutet av varje kurs. Master-

programklassrepresentanter har hållit möten för att motta feedback som sedan kan rapporterat till 

programrektorerna. 
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Studiesociala aktiviteter 

Studiesociala aktiviteter har på grund av Covid-19pandemin varit mycket begränsade under 2021. Då 

nya styrelsen fick överlämning i oktober 2021 skedde också ett fikaevent där nya studenter kunde 

introduceras till BUS. Från januari till september kunde inga evenemang hållas på grund av pandemin. 

Efter september kom den nya styrelsen in i sina roller och nya studentrepresentanter kunde väljas till 

PNBM, BRO, BIONK, och alla klasser i oktober. PÅ grund av begränsad budget från tidigare styrelse 

kunde inga evenemang hållas även om planering påbörjats för 2022. Vår bokklubb Project Wisdom 

höll alla sina sessioner online under året.   

Evenemang 

Fikatimme kunde hållas på campus för första gången under 2021. Denna timme användes för att 

introducera BUS som sektion för nya studenter.  

Det traditionella introevenemanget för nya studenter på kandidatprogrammet i biomedicin, kollo 

kunde hållas. Det har etablerats ett nytt buddysystem involverandes nya studenter och studenter på år 

2 av kandidatprogrammet i biomedicin. I samband med detta etablerades fadderlag. Ett antal 

evenemang planerades och organiserades, inkluderat i detta är: intropicknik, hagadagen, 2 nätter på 

Solvik, skattjakt, hejdå till sommaren med sittning. Var och en av dessa event genomfördes under de 

första veckorna i september för att introducera nya studenter till Stockholm. Evenemangen visade sig 

mycket lyckade.  

Kommunikation 

BUS har fortsatt använda sina instagram- och facebookprofiler. Inlägg har delats, stories har lagts upp, 

och evenemang marknadsförs genom sociala medier.  

Samarbeten 

För att vidare förbättra våra försök att lära från andra institutioner deltar BUS i olika samarbeten av 

olika slag. 

BUS samarbetar med Biomedicinska riksorganisationen (BRO) genom den årliga 

brännbollsturneringen ”Biobollen” samt genom möten med student och lärarrepresentanter från fem 

olika universitet i Sverige. Detta var dock inställt 2021 på grund av pandemin.  

I tillägg till detta har BUS ett samarbete med DSA för att etablera ett mentorskapsprogram för 

studenter på mastersprogrammet i biomedicin. Detta program stödjs av BUS men genomförs till 

majoriteten av DSA. 

Även om 2021 har visat sig vara ett svårare år än tidigare på grund av coronavirussituationen har 

styrelsen har planerat många evenemang och aktiviteter för 2022 då restriktionerna har lyfts.  
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Doktorandsektionen, DSA 

Doktorandsektionen (DSA) representerar samtliga doktorander vid KI.  

Sektionsstyrelse 2021 

Ordförande  Sebastian Ols 

Vice ordförande  Manouk Verhoeven 

Sekreterare  Roberto Ballarino 

Treasurer  Leonie Vetter 

Ledamöter  Valeria Messina 

  Jan Reising 

  Dina Dabaghie 

  Lea Van Husen  

  Weiyingqi Cui 

                                                            Jessica Gracias Lekander 

                                                            Yangjun Liu 

 

Doktorandsektionen (DSA) är en av de största sektionerna inom Medicinska föreningen och 

representerar alla doktorandstuderande på KI, dessa utgör cirka 25% av Kis studentpopulation.  

DSA:s styrelse 2021 och doktorandstudentrepresentantsposter valdes under ett årligt möte i oktober 

2020 där alla inom sektionen var välkomna att delta, kandidera och rösta, Under samma möte 

nominerade även DSA kandidater för uppdrag inom andra delar av MF. 

Under året höll DSA nio styrelsemöten där doktorandombud, doktorandstudentrepresentanter och 

andra gäster var inbjudna. I tillägg hölls det årliga öppna mötet den 16e oktober 2021. På grund av 

Covid 19-pandemin hölls alla möten digital på zoom. Utöver dessa möten hölls 2 strategiska möten 

med enbart styrelsen i början av varje termin, samt en överlämningshelg för styrelsen 2022 på Solvik i 

december.  

Arbetet inom DSA:s styrelse har delats upp i arbetsgrupper där en styrelsemedlem utnämnts till 

ansvarig för varje grupp. Arbetsgrupperna 2021 var: doktorandutbildning, välfärd och hälsa, 

studentrepresentation, PR och sociala evenemang.  

DSA:s reglementen reviderades under året för att definiera rättigheterna och skyldigheterna för 

rollerna som ordförande, vice ordförande, presidium, kassör, sekreterare, arbetsledande gruppen, 

styrelseledamöter och arbetsgrupper. 

Studiebevakning 

Aktiv tvåvägsdialog med KI på alla nivåer har varit målet för DSA:s studentinflytande. Fortsatta möten 

med KI:s doktorandutbildningsledarskap varannan har varit en effektiv metod för att arbeta för 

förbättring och förändring.  

Arbetsgruppen för studentrepresentation har arbetat hårt för att rekrytera och koordinera ett stort 

antal doktorandrepresentanter under året. Det har lagts specifikt focus på att fylla representantsposter 

på lokal nivå så som institutioner, doktorandprogram och forskningsskolor. Vi har initierat ett arbete 

med att förtydliga rollen som institutionsrepresentant och förbättra representanternas förhållande 

med studierektorerna. Dessutom har arbetsgruppen flitigt arbetat med att uppdatera representanter, 
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organisera workshops och upprätthålla en kommunikation mellan doktorandrepresentanter på central 

och lokal nivå.  

Vår doktorandutbildningsarbetsgrupp har arbetat hårt under året för att starta en 

mentorskapsplattform i samarbete med KI career service. Denna kommer ge både mentor och 

doktorand roller på olika nivåer på KI och pågå under flera år. Tillsammans med KI Career Service har 

vi även organiserat flertalet ”soft skill”-seminarium, vilka har blivit alltmer viktiga för 

doktorandstudenter. Seminariet ”finish on time” har också initierat diskussioner på KI om att etablera 

årliga utvecklingsdialoger mellan studenter och handledare för att komplettera den existerande årliga 

uppföljningen som endast fokuserar på den individuella studieplanen.  

Studiesociala aktiviteter 

Covid-19pandemin fortsätter vara en ytterligare stress som sliter på de redan sköra tillstånden som 

hittas hos doktorandstudenter. Pandemin har också gjort det svårt att arrangera ett event för 

doktorandstudenter. Digitala events har arrangerats under året för att möjliggöra några sociala 

interaktioner även under denna tid av isolering.  

Välfärd och hälsa-arbetsgruppen har lagt mycket engagemang i att genomföra vår enkät för mental 

hälsa en gång till. Med aktiv marknadsföring sågs en ökning i deltagande med ca 30%, motsvarande ca 

450 svarande 2020 till ca 600 svarande 2021. Vi hoppas snart kunna presentera resultaten från 

undersökningen i ett transparant och interaktivt format. Arbetsgruppen har agerat utifrån tidiga 

indikationer från undersökningen genom att lansera dagliga audiovägledda meditationssessioner för 

doktorander sponsrat av AstraZeneca via plattformen Gather. Formatet och erbjudandet kommer att 

reevallueras för 2022.  

Arbetsgruppen för sociala evenemang har organiserat frågesportskvällar online samt hållit i roliga quiz 

och virtuella mingel för nyantagna doktorander. I år har vi även hållit i social distanserade fikor varje 

månad för att doktorander ska få möta sektionens styrelse samt networka. I november anordnades en 

brädspelskväll på plats på Medicinska Föreningens pub med god anslutning.  

The DSA is excited to bring back the “PhD Conference” in 2022, a conference for doctoral students by 

doctoral students. The Board recruited a project team to plan and execute the event. Funding from KI 

was secured to cover most of the event costs. The theme of the conference will be self-improvement and 

soft skills, topics which are highly requested by the doctoral student community. 

DSA ser fram emot att återuppta ”PhD conference” under 2022. En konferens för doktorander av 

doktorander. Styrelsen rekryterade ett projektteam för att planera och genomföra eventet. Finansiering 

från KI har säkrats för att täcka det mesta av evenemangets kostnader. Temat för konferensen är ”self-

improvement and soft skills”, ämnena är mycket önskade inom doktorandgemenskapen.  
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Folkhälsovetenskapliga sektionen, FOVET/PHS   

Verksamhetsberättelsen 2021 för folkhälsovetenskapliga sektionen har uteblivit då sektionen inte 

kunnat skicka in ett förslag.   
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Fysioterapeutsektionen, Fysio 

Verksamhetsberättelsen 2021 för fysioterapeutsektionen har uteblivit då sektionen inte kunnat skicka 

in ett förslag. 
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Logopedsektionen, LoS 

Logopedsektionen (LoS) representerar studenterna vid Logopedprogrammet vid KI. 

Sektionsstyrelse 2021 

Ordförande   Wilma Ahlberg 

Vice ordförande  Agnes Hammarström Parszyk 

Sekreterare   Nina Aurell 

Ekonomiansvarig Helena Papadopoulos 

Ledamot  Maja Lindqvist 

Ledamot  Laura Morales Rojas 

 

Under läsåret har sammanlagt 11 möten ägt rum varav 9 styrelsemöten samt 2 sektionsmöten. 

Styrelsens arbete har fokuserats på studentinflytande och studentpolitik. Intresset för 

studentengagemang har minskat på logopedprogrammet. Antalet styrelsemedlemmar har minskat och 

deltagandet vid höstens öppna sektionsmöte har fortsatt varit lågt, men hållits sig stadigt på 2-3 nya 

studenter som besöker mötet varje år. Den minskade antalet styrelsemedlemmar och deltagande i 

sektionsmöten är en viktig fråga för årets styrelse. I januari 2022 planeras nästa årsmöte där nyval av 

styrelse sker. 

Studiebevakning 

Liksom för många andra föreningar präglade 2021 även Logopedsektionens år av pandemi och 

restriktioner. Trots detta har styrelsen jobbat hårt med att fortsätta sitt engagerade arbete med att öka 

studentinflytandet på programmet genom representation på utbildningsråd och i 

utbildningsnämndensamt ett större samarbete och kontakt med MF. Sektionen och dess styrelse har 

under året drivit utbildningsfrågor och anordnat studiesociala aktiviteter för programmets studenter. 

Verksamhetsåret började med sektionsmöte och tillsättande av en helt ny styrelse med många nya 

intresserade ledamöter med driv att förändra studiesituationen för logopedstudenterna. Efter valet 

bestod styrelsen av 6 personer (4från T4 och 2 frånT2) och därmed avtackades den gamla styrelsen. I 

januari följdes årsmötet upp med det allra första styrelsemötet för detta verksamhetsår. Eftersom 

SACO-mässan även i år blev inställd jobbade sektionen istället med att sprida information och svara 

på frågor från framtida studenter på sociala medier. Arbetet har handlat om att sprida kunskap om 

logopedi samt visa upplogopedprogrammet genom bilder på instagram och facebook (som vi dessutom 

fick tillbaka under detta år efter en tid av inaktivitet.) 

Till sommaren hann styrelsen även ha en liten picknick tillsammans som en avtackning för en fin första 

termin samt pepp inför hösten! 

Studiesociala aktiviteter 

Logopedsektionen har under 2021 försökt att bibehålla kontakten med logopedprogrammet vid Åbo 

Akademi (ÅA) så gott det går, trots restriktioner och pandemi. Under hösten hölls därför en digital träff 

där logopedstudenterna kunde träffas och spela spel tillsammans. Vi hoppas förstås att träffen ska bli 

i verkligheten nästa år!  
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För att samla logopedstudenterna från olika kurser anordnade styrelsen även digitala pluggstugor via 

zoom där studenterna kunde logga in en stund, prata lite och peppavarandra under den tuffa tiden. 2 

pluggstugor genomfördes och blev mycket uppskattade! Då hösten kom och några restriktioner släppte 

anordnade Logopedsektionen sin allra första Halloweenpub i Flemingsberg! Kom gjorde gäster från 

många olika program, exempelvis sjuksköterskestudenter och arbetsterapeutstudenter, och inte minst 

studenter från olika klasser på logopedprogrammet. Det blev halloweenpumpapyntar-tävling, bästa 

utklädnadstävling, goda drinkar och en festlig kväll.  

Logopedsektionens representantför Svenska Logopedförbundets Studentsektion (SLOSS) var med och 

anordnade Logopedstudentdagarna den 8-10oktober 2021, vilket i år ägde rum i Lund. Många 

logopedstudenter slöt upp för att ta del av föreläsningar, sittning och årsmöte, därav två från 

Logopedsektionens styrelse. Tyvärr valdes inga nya logopedstudenter från KI in i SLOSS. 

Till sist anordnade Logopedsektionen tillsammans med de andra sektionerna i Flemingsberg en 

inflyttningsfest/Nobelfest för studenterna under december, för att fira att sektionerna fått nya fina 

lokaler där sedan en tid tillbaka. Tyvärr drabbades sektionsstyrelsen av sjukdom, men evenemanget 

blev ändå lyckat med många studenter på plats och roliga aktiviteter som quiz. 
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Läkarsektionen, LS 

Läkarsektionen representerar samtliga läkarstudenter på Karolinska Institutet (KI) via ett 50-tal aktiva 

studentrepresentanter i kollegier, kommittéer och arbetsgrupper. Vi arbetar tillsammans med 

läkarprogrammet för att ständigt förbättra och vidareutveckla läkarutbildningen. Vår verksamhet är 

starkt beroende av ett genuint ideellt engagemang från våra studentrepresentanter. 

Studentrepresentanterna fungerar som en länk mellan programmet och läkarstudenterna. De för fram 

studenternas åsikter i utbildningsfrågor och återkopplar viktiga beslut och förändringar till 

läkarstudenterna. På så sätt bidrar studentrepresentanterna till det kvalitetsförbättrande arbete som 

bedrivs inom sektionen. 

Sektionsstyrelse 2021  

Ordförande   Louisa Azizi 

Vice Ordförande  Isabella Möller 

Sekreterare   Zabih Aurfan 

Ledamöter   Ib Green-Petersen 

  Carl-Emil Lim 

  Misha Amini 

  Isac Kopsch 

  Malin Granbom Koski 

  Niki Khabiti 

 

Möten 

Läkarsektionen har under 2021 haft 8 sektionsmöten, 1 årsmöte samt 14 styrelsemöten.  

Studentrepresentation 

Intresset för studentrepresentation bland studenterna på programmet har varit fortsatt stort under 

2021. Två ordinarie utlysningsprocesser har genomförts (under vår- respektive hösttermin), där 

sektionens vakanta poster i temakollegier, kommittéer och aktuella arbetsgrupper fyllts. I samtliga fall 

har sektionens nu väletablerade, systematiserade tillvägagångssätt för utlysningar med digitala 

ansökningsformulär använts. 

Några stora frågor på programmet under året: 

Byte av Läkarsektionens logotyp 

Läkarsektionens tidigare logotyp har stridit mot reglementet för Medicinska Föreningens visuella 

identitet. Styrelsen valde att byta logotyp för att följa reglementet. Samtliga studenter på 

läkarprogrammet fick rösta mellan tre alternativtill nya logotypen. Röstningsformulär delades ut via e-

mail. Logotyp alternativet medflest andel röster blev Läkarsektionens nya logotyp. 

Kartläggning av tidigare tentamina, svarsaspekter och återkoppling på skriven 

tentamen. 

Läkarsektionen utförde en undersökning, på uppdrag av Programnämnden, av samtliga kurser på 

läkarprogrammet med avseende på antal tidigare tentamina, svaraspekter och återkoppling på skriven 
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tentamen. Bakgrund till detta är att ett antal kurser har haft brister i dessa aspekter. Rapporten 

presenterades i läkarprogrammets Programnämnd. Arbetet mynnade ut i nya riktlinjer på programmet 

avseende hantering av tidigare tentamina och deras tillgänglighet för studenter.  

Förutsättningarna för sista kullen på 5,5-åriga Läkarprogrammet  

Eftersom det 6-åriga läkarprogrammet kommer starta HT21 blir VT21 den sista kullen som läser det 

gamla programmet. Programmet kom med ett förslag under 2020 på vilka förutsättningar som skulle 

gälla för de sista studenterna, särskilt vad gäller antaltentamenstillfällen, något Läkarsektionen 

bestred. Under vårterminen började sistakullen och Läkarsektionens styrelse beslutade att skapa en 

arbetsgrupp med trerepresentanter från VT21-kullen. Syftet med arbetsgruppen var/är att direkt 

kunna inhämta studenternas opinion i samband med nya avvecklingsplaner för det 5,5 åriga 

läkarprogrammet.  

Integrering av läkarprogrammets kursrådsrepresentanter med Läkarsektionen  

I det 6-åriga läkarprogrammet är Läkarsektionen ansvariga för all studentrepresentation på 

programmet inklusive kursrådsrepresentanter. Undervårterminen arbetade Läkarsektionens styrelse 

med att implementera detta och utförde ett pilotprojekt i syfte att testa nya metoder. Pilotprojektet 

fungerade väl och implementerade under höstterminen när 6-åriga läkarprogrammet började. 

Studiesociala aktiviteter 

På grund av covid-19 har inte sektionen kunnat anordna de sociala evenemang man i början av året 

hade som plan att anordna, under hösten kunde ett antal fullföljas till följd av restriktionsändringar. 

Evenemang som hölls under höstterminen var: 

Introduktionen för nya läkarstudenter  

För att välkomna nya läkarstudenter till programmet deltog Läkarsektionen i introduktionsveckorna. 

Läkarsektionen höll i ett evenemang utanför Jöns Jacob där studenter bjöds på korv, tipspromenad 

samt fick tillfälle att prata medstudentrepresentanter och styrelsemedlemmar inom Läkarsektionen.  

Tacksittning till Läkarsektionens studentrepresentanter 

Läkarsektionens styrelse anordnade en tacksittning för dess aktiva studentrepresentanter. Sittningen 

hölls i klubbvåningen på Medicinska Föreningen där det serverades middag, catering från Babel Deli. 

Aktiviteter under sittningen bestod bland annat av lekar. 30 studentrepresentanter hade anmälts sig 

till sittningen. 

AMEE 2021 - the virtual conference 

År 2021 skulle den medicinsk-pedagogiska konferensen AMEE ha hållits i Glasgow men istället 

arrangerades en digital konferens. Flera styrelsemedlemmar i Läkarsektionen deltog på den digitala 

konferensen. Spännande föreläsningar och möjligheter att interagera hemifrån med framstående 

forskare inom medicinskpedagogik gavs. Nytt för i år var att även studentrepresentanter som inte var 

en del av Läkarsektionens styrelse kunde delta med anledning av det digitala formatet. 
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Ekonomi 

Arbetet med sektionens ekonomi har under året varit påverkat av Covid-19.Osäkerhet om hur detta 

påverkar kårens ekonomi föranledde initialt en viss restriktivitet i enlighet med MF:s riktlinjer. Dock 

återupptogs normalbudgetanvändning till hösten. Färre fysiska tillställningar för såväl 

kärnverksamhetensamt för de studiesociala projekten har resulterat att sektionen hållit sig inom 

ramenför din budget med minimalt överskott på samtliga fronter. Dialog med de studiesociala 

projekten fördes digitalt under hösten för att samordna rutiner och införäskan. Äskan inför 2022 

lämnades in i tid. 
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Optikersektionen, Kaustika 

Optikersektionen (Kaustika) representerar studenterna vid Optikerprogrammet, magisterprogrammet 

i klinisk optometri och fristående kurser för optiker. 

Sektionsstyrelse 2021 

Ordförande  Alexandra Holm 

Vice ordförande  Rebecca Pennerud 

Sekreterare  Linnea Olsson   

Ekonomiansvarig  Robin Halldin 

Sponsoransvariga  Ahn Bui 

Pubansvarig   Younes Mero 

Fikaansvarig  Erika Moberg 

 

Sektionsmöten   

Kaustikas hade nyval inför läsåret 2021 den 10/12-2020 via länk på zoom. Den nya styrelsen som 

röstades fram var följande: Ordförande: Alexandra Holm T3; vice ordförande: Rebecca Pennerud T3; 

ekonomiansvarig: Robin Halldin T3; Sponsoransvariga: Ahn Bui Sekreterare: Linnea Olsson T3; 

Fikaansvariga: Erika Moberg T3. Och även Younes Mero som tillkom som pubansvarig under hösten 

2021 T1. Vidare har sektionsmöten försökt hållits kontinuerligt under året dock mestadels via zoom, 

men desto mer restriktionerna släppte har vi kunnat ha möten på campus. 

Studiebevakning  

Vi har fortsatt informera alla studenter om att det är viktigt att vara med i Medicinska Föreningen. 

Genom att vara medlem i Medicinska Föreningen kommer Kaustika att drivas framåt, alla informeras 

om vad Medicinska Föreningen innebär och vad de erbjuder/driver för studentfrågor. För att kaustika 

vidare ska kunna ordna studentaktiviteter för optikerstudenter är det viktigt med ett medlemskap, då 

medicinska föreningen förser sektionen med bidrag för dessa.   

Introduktion av nya optikerstudenter   

Den 30 augusti deltog kaustikas styrelse i introduktionsdagen för nya optikerstudenter via en video 

som skickades ut till alla nya T1or. Detta år blev annorlunda då vi hade svårt att träffas på ålats pga 

restriktionerna. Denna video skickades runt till alla nya elever som uppmanade eleverna att delta under 

inspark, solvik och även gå med i kåren. Vi informerade om att vi gärna svarar på frågor som kan 

komma upp, både på plats och sociala medier. Vid denna dag var vi behjälpliga med att dela ut papper 

och passerkort till de nya studenterna. Videon gav också styrelsen möjlighet att ge information om 

kaustika och medicinska föreningen. Information gavs även på aktiviteter som anordnas av oss. Detta 

för att så många som möjligt ska få möjlighet att delta och förstå vikten av ett studentliv och vad detta 

kan resultera i. 

Programråd  

Detta år har vi även haft stor påverkan på optikerprogrammet då vice ordförande varit med på alla 

möten med programrådet, där vi tagit upp viktiga frågor och framföranden från kaustika och även 
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studiekamrater. Många frågor angående studenttrivsel har tagits upp då vi bytt lokaler och mycket har 

ändrats. 

Studiesociala aktiviteter  

Aktiviteter Hösttermin 2021  

• Styrelsemöten för Kaustika inföll följande datum: 20 jan, 25 feb, 25 mars, 26 april, 26 maj, 

27 augusti, 4 okt, 10 nov  

• Pubar blev tyvärr svåra att utföra p.g.a. pandemin, därav så hade vi bara en som ägde rum 

4/6.   

• Sponsorkvällar skedde under datumen 26/11 på Smarteyes egna lokaler, men även några 

digitala för Synoptik och Specsavers. Synsam höll ett julmingel i december.  

• Utöver detta hade en examensfest planerats att hållas, men ställdes in p.g.a. rådande 

pandemi, planeras att hållas 2022 sommaren. 

Examensfest 2021  

Examensfesten är en viktig tillställning för optikersektionen, där främst inkomna sponsorpengar 

används. Detta år var festen planerad att bli av. Allt var planerat och bokat in i minsta detalj, men fick 

tyvärr ställas in, vilket alla förstod. En diskussion togs då med studenterna som skulle ta examen och 

festen skulle skjutas upp tills pandemin var över vilket nu är planerat i sommar 2022.  

Aktiviteter höstterminen 2021  

• Styrelsemöten för Kaustika inföll följande datum: 20 jan, 25 feb, 25 mars, 26 april, 26 maj, 

27 augusti, 4 okt, 10 nov  

• Pubar som brukar anordnas kontinuerligt blev inte av förutom en som ägde rum 26/11  

• Sponsorkvällar som både anordnats fysiskt men också via zoom.  

• 11/9 inspark   

• 25-26/9 Solvik  

Insparken 2021  

Insparken ägde rum under två helger. Optikerspelen startade utanför Jöns Jacob den 11/9 2021 och 

avslutades på Solvik 25-26/9. Sammantagen är Kaustika nöjda med utfallet av insparken vad gällande 

deltagarintag, lagom många så alla kunde hålla distans. Vid våra insparkar vill vi lägga vikt på att 

interagera alla årskullar i aktiviteterna, i detta fall blandades studenter från alla terminer i lekarna 

vilket gör att samtliga deltagare får möjlighet att lära känna varandra. Vid detta år fick aktiviteterna 

anpassas så distans kunde hållas och hela insparken var utomhus och restriktioner hölls för 

deltagandeantal för Solvik. 

Sponsorkvällar under året 

Sponsorkvällar för oss är väldigt viktiga för studenterna då arbetsmöjligheter och ev praktikplatser 

informeras. Vanligtvis brukar företagen bjuda på en presentation och sedan blir det mingel och mat. 

Detta har inte kunnat upprätthållas under detta år. Företagen som sponsrar oss är medvetna om det så 

en dialog har hållits för att upprätthålla kontakten. Alternativa vägar har dock presenterats och en 

sponsorkväll har hållits via zoom där både Specsavers och Synoptik har hållit. Men några andra 

mingelkvällar hade vi även med Smarteyes och även ett julmingel med Synsam.   
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Övrigt 

I övrigt har inte mycket kunnat göras på grund av den rådande pandemin vilket har varit väldigt tråkigt 

då dem viktiga kontakterna med nya studenter inte kunnat upprätthållit på samma sätt som förut. Vi 

ser framåt och hoppas på att 2021 blir bättre där man kan skapa värdefulla kontakter mellan 

årskurserna och företag.  
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Psykologsektionen, PsyKI 

Psykologsektionen (PsyKI) representerar studenterna vid Psykologprogrammet. 

Sektionsstyrelse 2021 

Ordförande  Fredrik Nilsson    

Vice ordförande  Samatha Khoo 

Sekreterare  Conrad Samuelsson 

Kassör  Johan Helander 

Psykklubberiansvarig  Mikaela Thomsom och Hanna Rolfsdotter 

Utbildningssekreterare Anna Ek 

Representanter i PINK Joakim Frostegård och Ellinor Andersson 

Mottagningsansvarig  Hanna Björklund 

 

Möten 

PsyKI:s styrelse har kallat till sektionsmöten som är öppna för alla psykologstudenter cirka  en gång i 

månaden. Under 2021 har 9 sektionsmöten hållits, varav ett årsmöte och ett sektionsmöte. På mötena 

har PsyKI:s verksamhet planerats och utbildningsfrågor diskuterats. Studentrepresentanter har också 

rapporterat från FuM, Utbildningsnämnden, Programrådet, MF:s utbildningsråd, 

Psykologprogrammets Internationella Kommitté (PINK) samt Sveriges psykologförbunds 

studentförening (SPSF).   

Information  

All viktig information som kallelse till sektionsmötena och inbjudningar till olika aktiviteter och 

evenemang har gått ut via Facebook till alla psykologstudenter, via PsyKIs grupp och individuella 

grupper för varje årskull. Aktiviteten i PsyKIs Facebookgrupp har, liksom tidigare år, varit hög där 

studenter bjuder in till olika event, ställer frågor till äldre- och yngrekursare och tipsar varandra om 

intressanta artiklar och jobbannonser.  

Studentrepresentation  

PsyKI har under året haft representanter i ett flertal KI- och MF-organ, exempelvis Utbildningsrådet, 

Programrådet, Utbildningsnämnden, FuM, Valberedningen, Sveriges psykologförbunds 

studentförening (SPSF) och Psykologprogrammets Internationella Kommitté (PINK).  

Utbildningsfrågor  

De utbildningsfrågor som har arbetats med under året syftar till att förbättra studiemiljön och 

studenternas hälsa, framförallt i förhållande till pandemin. Enkäter kring studenternas åsikter kring 

och mående av distansundervisning har gått ut till studenter via Facebook.  

Studiesocialt 

Introduktion av nya studenter  

De nya psykologstudenterna har under hösten haft god kontakt med äldrekursare och faddrar som 

bestod av studenter från termin 3, 5 och 7. Vi valde att utöka årskullarna inblandade i mottagningen 

för att skapa en bättre sammanhållning genom hela programmet och ge de nya studenterna möjlighet 
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att få insyn från studenter på olika nivåer i utbildningen. På mottagningen i år hade vi också för första 

gången generaler som fick leda varsitt lag genom mottagningsaktiviteterna och finnas som extra stöd 

för de nya studenterna.  

Innan terminsstart ett välkomstbrev skrevs till de nya studenterna för att välkomna dem till skolan och 

psykologprogrammet samt för att informera om mottagningsaktiviteter. Vår mottagningsansvariga 

skapade en klassgrupp på Facebook för de nyantagna. I denna grupp fanns aktiva faddrar som har 

svarat på diverse frågor som dykt upp, samt gett tips och råd om studierelaterade saker. Faddrarna har 

dessutom under terminen varit aktiva genom att bland annat bjuda på tentafika inför T1:ornas första 

tentamen.   

Aktiviteter som PsyKI stod för under mottagningen av nya psykologstudenter var bland annat en 

heldag med lekar och en sittning för att T1:orna skulle få chansen att lära känna  varandra. Under 

dagens första halva ordnades aktiviteter i Rålambshovsparken där lekar, tävlingar och poängjakter 

hölls. Sedan flyttade de till Medicinska Föreningens lokaler för en sittning. Både under och efter 

heldagen var den positiva responsen stor och T1:orna bildade  starka band till varandra, och till faddrar. 

I slutet av mottagningen hölls en finsittning som också fick fin respons.  

Sittningar och pubar  

Den traditionella avslutningssittningen för studenter i termin 10 (Slutsessionen) arrangerades av en 

grupp studenter från T6 och T8 och ägde rum i MF:s gasque den 29e maj  2019. Studenter från T10 och 

lärare bjöds in till middag och fest och övriga psykologstudenter bjöds in till ett eftersläpp. Kvällen blev 

mycket lyckad och uppskattad av såväl studenter som lärare.  

PsyKI har varit i kontakt med Stockholm Universitets psykologstudenter kring planering av en 

sammarbetssittning eller gemensamma aktiviteter under mottagningen. Dessa blev inte av i år men 

förhoppningsvis kan vi få till det i framtiden.  

PsyKIs valberedning arrangerade en tema-pub “Återvunnen Halloween” i november och serverade 

dryck med psykolog-tema för att öka intresset att engagera sig i PsyKI och få in pengar till föreningen.  

Det planerades även en sittning som skulle avsluta Psychology Week, men denna fick ställas in på grund 

av pandemirestriktioner.  

PsyKI arrangerade vår första Psychology Week genom att arrangera fem lunchföreläsningar och fyra 

kvällsföreläsningar. Dessa var mycket uppskattade av deltagarna.  

Slutord för PsyKI  

PsyKIs verksamhet under det gångna året har ökat jämfört med tidigare år tack vare en driven och 

engagerad styrelse och högt engagemang från studenter som deltog som faddrar. Under året har vi 

infört fler aktiviteter under mottagningen och Psychology Week som vi hoppas blir en tradition 

framöver. Vi hoppas att framtida PsyKI-år har åtminstone lika mycket aktiviteter som PsyKIs höst 2021 

och att vi kan se ett ökat samarbete med SU, UU samt andra sektioner inom MF.  
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Sjuksköterskesektionen, SSEK 

Sektionsstyrelse 2021 

Ordförande  Sandra Larsson 

Vice ordförande  Anna Johansson 

Sekreterare  Elin Törnqvist   

Ekonomiansvarig  Alexa Anton 

Marknadsföringsansvarig  Erica Vuorinen 

Ledamöter  Molly Carlberg 

  Sofia Attermo 

Ledamöter VT21 Jaqlueline Hjertén 

  Sofie Le Brie Sandqvist 

  Catherine Kildal-Leblond 

 

Sjuksköterskesektionen (SSEK) representerar studenterna vid Sjuksköterskeprogrammet, 

Röntgensjuksköterskeprogrammet, Specialistsjuksköterskeprogram, Barnmorskeprogrammet och 

Kompletterande utbildning för sjuksköterskor från land utanför EU/EES och Schweiz vid KI.  

Under år 2021 så har det tillsats en ny styrelse med några gamla medlemmar men vi har även rekryterat 

många nya styrelsemedlemmar. I dagens läge når man ut till studenter genom att 

marknadsföringsansvarig annonserar ut i terminernas respektive Facebook-grupper samt via 

sektionens egna Facebook-sida och Instagram, vilket är ett aktivt sätt för att få studenternas 

uppmärksamhet. Med detta kan man konstatera att marknadsföringen tydligt förbättrats och gett 

uttryck i större engagemang samtidigt som det hela tiden kan förbättras och utvecklas.  

I början av varje ny terminsstart ska styrelsen tillsammans med Festis presentera sig för de nya 

studenterna under en föreläsning. Genom att berätta lite kort om vad Festis är samt vad 

sektionsstyrelsen jobbar mot för mål får studenterna en inblick i vad som SSEK arbetar med. Sektionen 

har anpassat sig efter den rådande situationen och hade under 2021 nästan alla möten via zoom.  

Studentrepresentation  

Vid varje terminsstart meddelar terminsrepresentanterna sin klass om att de är klassens förespråkare 

och vid frågor kan de vända sig till dem. Terminsrepresentanterna spelar en viktig roll, på så sätt att 

alla får sin röst hörd. Positiva samt negativa synpunkter angående utbildning och studentliv förs vidare 

till sektionsmötena. Synpunkterna behandlas för att göra något åt saken om det är något med 

utbildningen eller studentlivet som kan förbättras. Vi tillsätter också studentposter till programrådet 

och andra nämnder när det behövs. 

Introduktionsinternatet  

På grund av rådande pandemi har sektionen inte kunnat hålla Introduktionsinternatet på Drakudden 

där Introduktionsinternatet har hållits tidigare år. Sektionen fick då rätta sig efter restriktionerna och 

höll ett Introduktionsinternat i MF:s lokaler för mindre grupper. Under dagen fick studenterna ta del 

av föreläsningar och lära känna sina klasskamrater genom aktiviteter. Introduktionsinternat 

uppskattades av studenterna. Efter introdiktionsinternatet anordnade vi en pubkväll på Station.  

Halloweensittning 

Under hösten 2021 så genomförde vi en sittning för sjuksköterskestudenterna. Temat för sittningen 

var halloween och alla var utklädda. Vi bjöd på 3 rätters middag och stråket uppträde under kvällen. 
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Sittningen var väldigt uppskattad och lyckad men på grund av att vi var få personer i styrelsen tog det 

lång tid att städa undan så det blev inte riktigt den efterfest vi hade önskat.  

Fana 

Under året tillsattes en projektgrupp för att designa en fana till SSEK och den designen skickades in till 

Ceremoninämnden för godkännande. Fanan kommer troligen användas under nobelfesten där en 

representant från SSEK kommer närvara.  



 VERKSAMHETSBERÄTTELSE 2021 

Medicinska Föreningen i Stockholm 

 

68 (72) 

Råd 

Råden finns till för att samla olika delar av kåren och fungera som ett stöd i verksamheten.  

Medicinska Föreningens råd 2020: 

• De Äldstes Råd 

• Internationella rådet 

• Ordföranderådet 

• Studiesociala rådet 

• Utbildningsrådet 

 

Internationella rådet och Studiesociala rådet har inte varit aktiva på många år och hade heller ingen 

verksamhet under 2020. 
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De Äldstes Råd, DÄR 

Ordförande Mikael Ohrling 

 

De Äldstes Råd (DÄR) består av alla tidigare ordföranden för MF och fungerar som en plattform för 

kunskapsutbyte mellan generationerna och en del av föreningens organisatoriska minne.  

Under 2021 sammanträdde DÄR två gånger, en gång digitalt på våren och en gång på plats under 

hösten, på kallelse av MF:s ordförande och under ledning av DÄR:s ordförande. Frågor som 

diskuterades var bland annat projektet Framtidens Kårhus samt årets kårverksamhet.  
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Ordföranderådet, OR 

Ordförande  Alexander Klaréus 

Vice ordförande  Andreas Henriksson 

 

Ordföranderådet (OR) fungerar som en plattform för diskussion mellan presidiet och ordföranden i 

samtliga i kårorgan och kårföreningar.  

Under åren har OR:s aktivitet varierat, och under 2021 sammanträdde ordföranderådet vid 3 tillfällen. 

Formaten för dessa möten hölls avslappnade och inga protokoll fördes. Mötena hölls genom 

hybridlösning med möjlighet att delta både på distans och i kårhuset.  

OR 2021:1 sammanträdde 4/2 efter en kallelse som skickats ut samma dag som mötet ägde rum. Detta 

möte beskrevs som ett inofficiellt sammanträdande av ordföranderådet.  

OR 2021:2 sammanträdde 30/8 efter kallelse skickad 26/8. Detta möte innefattade diskussioner kring 

mottagning under höstterminen.  

OR 2021:3 sammanträdde 25/11 efter kallelse skickad 16/11. Detta möte var i förberedande syfte inför 

budget-FUM då sektioner, kårföreningar, utskott och nämnder skulle ges möjligheten att komma med 

frågor. 

Det förekom under året svårigheter i att inkludera alla utskott, nämnder, sektioner och föreningar i 

listan för deltagare i Ordföranderådet. Därmed uppstod förvirring kring vilka som hade möjlighet att 

kunna delta under mötena.  
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Utbildningsrådet, UR 

Ordförande  Puck Norell (jan – mars) 

  Isabela Möller (mars – dec) 

 

Utbildningsrådet (UR) samordnar sektionsrepresentanter och centrala studentrepresentanter i 

programöverskridande utbildningsfrågor. Utbildningsrådets ordförande bereder även val av 

studentrepresentanter till styrelsen. 

I början av 2021 hade UR två protokollförda sammanträden. Under året förändrades formatet för 

sammanträdena, de blev mer informella för att underlätta diskussion och protokollfördes inte. Rådet 

hade under året två ordföranden, Puck Norell och Isabela Möller. 

Fokusområden 

Rådet diskuterade under året mycket kring covid-19-pandemin och dess effekter på utbildningen och 

på studenterna, hur man ökar intresset för och gör det lättare för studenter att söka 

studentrepresentantposter samt hur utbildningsrådet kan utvecklas. 
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